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شرکت سهامی نمایشگاه های بین المللی ج.ا.ایران

هفته نامه بین المللی نمایشگاه های ایران
صاحب امتیاز، مدیرمسئول و سردبیر: بهزاد زرین پور

رئیس هیات مدیره و مدیرعامل شــرکت سهامی نمایشگاه های 
بین المللی ج.ا.ایران در پیامی به فعالان حوزه مســکن و ســاخت 
و ساز به مناســبت برپایی نوزدهمین نمایشگاه بین المللی صنعت 
ساختمان، صنعتی سازی ســاختمان را راه پاسخگویی به تقاضای 
جامعه، افزایش ســرعت ســاخت و کیفیت و کاهش قیمت تمام 
شده ســاختمان دانســت و به آنان توصیه کرد از فرصت برپایی 
نوزدهمین نمایشگاه بین المللی صنعت ساختمان برای حرکت به 

سوی صنعتی سازی ساختمان استفاده کنند. 
در پیام دکتر بهمن حسین زاده به این نمایشگاه آمده است: در 
کشــور پهناور ایران با توجه به نیاز و تقاضای مسکن و ساختمان، 
امر ســاخت و ســاز به صنعت ســاختمان تبدیل گردیده است. 
این صنعت بــه فراخور تنوع، گســتردگی و امکان مباشــرت در 
پروژه های زیربنایی و عمرانی و توســعه ای در ترســیم چشم انداز 
آینده و پیشــبرد اهــداف کلان اقتصــادی کشــور عزیزمان، از 
جایگاه ویژه ای برخوردار اســت و با تکیه بر ابتــکار متخصصان، 
پیمانکاران، مشــاوران و تولیدکنندگان صنایع داخلی در آستانه 
تحول اساسی تا دســتیابی به توســعه پایدار قراردارد. حرکت به 
سمت صنعتي سازي ســاختمان موجب پاســخگویی به تقاضاي 
جامعه، افزایش سرعت ســاخت، کیفیت ســاخت و قیمت تمام 
شده ساختمان و نیز باعث ارتقاء سطح تولید و برقرارکننده تعادل 

میان عرضه و تقاضا در بازار مي  گردد. 
در همین راســتا نقش نمایشــگاه ها برای ایجــاد فرصت های 
بازاریابی، فروش، برندســازی و شبکه سازی بســیار حائز اهمیت 
است و نمایشگاه بین المللی صنعت ســاختمان به عنوان فرصت 
مهمی جهت ایجاد تعامل و همکاری میان کسب و کارهای بزرگ 
با شرکت های دانش بنیان و استارتاپ ها، در فضایی حرفه ای منجر 
به خلق ارزش در اکوسیســتم کارآفرینی و نوآوری کشور خواهد 

شد.
در ادامه پیام دکتر حســین زاده آمده اســت: سیاست شرکت 
سهامی نمایشگاه های بین المللی ج.ا.ایران در سال جاری، حمایت 
هر چه گســترده تر از کلیه فعالان تولیــدی و خدماتی و تجاری 
در کشــور اســت که در نهایت به رونق اقتصادی کشــور کمک 
خواهد کرد. همچنین بــا توجه به منویات مقــام معظم رهبری 
مدظله العالی، برگزاری نمایشگاه های تقاضا محور و ارائه نیازهای 
فناوری دســتگاه های بزرگ صنعتی و اجرایی کشــور به جامعه 
بزرگ دانشگاهی و دانشــبنیان داخلی در دستور کار این شرکت 
قرار گرفته است. سیاست دیگر شــرکت، کمک به حضور فعال و 
گسترده استارتاپ ها و کسب و کارهای نوپای نوآورانه و همچنین 
شرکت های دانش بنیان در نمایشگاه های داخلی و خارجی است 
که این نمایشــگاه بــا برنامه های متنوع خود، این سیاســت ها را 

بخوبی دنبال می کند.
معتقدم راه برون رفت کشــور از شــرایط فعلی، تکیه به توان 
داخل و علی الخصوص به ظرفیت عظیم نیروی انسانی داخلی در 
دانشگاه ها، صنایع، شــرکت های دانش بنیان و استارتاپ هاست و 
گذر از اقتصاد ســنتی و منبع محور به اقتصادی که ســتون های 
آن را فناوری و نوآوری تشــکیل می دهند، می بایســت سرلوحه 

اقدامات ما در بخش های دولتی و غیردولتی قرار گیرد.
بدین منظور نوزدهمین نمایشگاه بین المللی صنعت ساختمان 
با اهداف آشــنایی بــا آخریــن دســتاوردها و فناوری های نوین 
ساختمانی، حمایت از تولید و تامین مسکن؛ ارائه تحقیقات علمی 
و تجربی در کلیه زمینه های صنعت تولید ساختمان؛ سبک سازی 
و کاهش هزینه های تمام شــده؛ ایجاد بستر مناسب جهت تبادل 
نظر و تعاملات بازرگانی و تجاری به منظور عقد قراردادها، برگزار 

می گردد.
اینجانــب ضمــن ابــراز خرســندی از تــداوم برپایــی این 
نمایشــگاه، مراتب سپاســگزاری خود را از مجریــان، انجمن ها، 
مشــارکت کنند گان و نهادهای دولتی و خصوصــی که با حضور 
در این نمایشــگاه و عرضه محصولات خویش امکان برگزاری این 

رویداد بین المللی را فراهم نموده اند، اعلام می دارد. 

پیام مدیرعامل شرکت سهامی نمایشگاه ها
 به نوزدهمین نمایشگاه بین المللی صنعت ساختمان 

فرصت نمایشگاه را برای حرکت به سمت 
صنعتی سازی ساختمان مغتنم بدانید

تلاش نوزدهمین نمایشگاه بین المللی صنعت ساختمان برای رونق ساخت و ساز
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نمایشــگاه  نوزدهمیــن 
 بین المللی صنعت ساختمان روز 
یکشــنبه 6 مردادماه 1398 در 
آغاز  تهران  بین المللی  نمایشگاه 

به کار کرد.
ایــن نمایشــگاه که  در مراســم گشــایش 
رویــداد  تاثیرگذارتریــن  و  گســترده ترین 
نمایشگاهی کشور در صنعت ساختمان و بخش 
مسکن محسوب می شــود، محمد اسلامی وزیر 
راه و شهرســازی، رضا رحمانــی وزیر صنعت، 
معدن و تجارت، بهمن حسین زاده رئیس هیات 
مدیره و مدیرعامل شرکت سهامی نمایشگاه های 
بین المللی ج.ا.ایران، بهمن عبداللهی رئیس اتاق 
تعاون ایران، سیدفرید موســوی نماینده مردم 
تهران، ری، شــمیرانات، اسلامشهر و پردیس در 
مجلس شورای اسلامی، نمایندگان ارشد برخی 
بانک ها و جمعی از فعــالان بخش خصوصی در 

ساخت حضور داشتند.
محمد اسلامی وزیر راه و شهرسازی در آئین 
بین المللی صنعت ساختمان  نمایشگاه  گشایش 
برضرورت عبور از سنتی سازی یا بساز و بفروشی 
در صنعت ســاختمان و ورود به صنعتی ســازی 
و انبوه سازی در این رشــته تاکید کرد و یادآور 
شد که صنعتی ســازی به کاهش زمان ساخت، 
کاهــش قیمــت مســکن و افزایــش کیفیت 

ساختمان کمک خواهد کرد.
رضــا رحمانی وزیر صنعت، معــدن و تجارت 
هم تسهیل ورود ســرمایه گذاران به حوزه تولید 
و بهبود فضای کســب و کار از جمله در بخش 
ســاختمان و مســکن را اولویت دولت ذکر کرد 
و گفــت: تعــداد مجوزها برای شــروع کار یک 
تولیدکننــده را تا جایی کــه می توانیم کاهش 

خواهیم داد.
بهمــن عبداللهی رئیــس اتاق تعــاون هم، 
برگزاری پررونق و موفق نوزدهمین نمایشــگاه 
بین المللی صنعت ســاختمان را نتیجه همکاری 
تنگاتنگ و مطلوب اتاق تعاون و شرکت سهامی 
نمایشگاه های بین المللی دانست و خواهان تداوم 

و توسعه این همکاری شد.
به گزارش خبرنــگار »اقتصاد و نمایشــگاه« 
در نوزدهمیــن نمایشــگاه بین المللــی صنعت 
ســاختمان که تا پایــان روز 9 مردادماه جاری 
در فضایی به وســعت 80 هزارمترمربع شــامل 
25 سالن نمایشــگاهی در حال برگزاری است، 
950 شــرکت ایرانــی و 9 شــرکت خارجی به 
صورت پاویون و نمایندگی از کشورهای ترکیه، 
کره جنوبی، اردن، ایتالیا، چین، اسپانیا و امارات 
متحده عربی مشارکت دارند و نوآوری های خود 
در زمینه تولید انواع مواد اولیه، ماشــین آلات، 
تجهیزات ساختمانی و خدمات فنی و مهندسی 
را در معــرض مشــاهده و قضــاوت مخاطبان 

گذاشته اند.
این نمایشگاه پراهمیت را اتاق تعاون مرکزی 

ایران برگزار کرده است.
گزارش کامــل »اقتصاد و نمایشــگاه« از این 
رویداد مهم اقتصادی و نمایشــگاهی پیش روی 

شماست.
 وزیر راه و شهرسازی:

افزایش بهره وری در صنعت ساختمان با 
صنعتی سازی

محمد اســلامی درباره تاثیر صنعتی سازی در 
صنعت ساختمان گفت: وقت آن رسیده است که 
سنتی سازی )بساز و بفروشی( را که باعث اتلاف 
مصالح، اتلاف منابع و اتلاف انرژی اســت کنار 
بگذاریم و به صنعتی سازی برسیم. صنعتی سازی 
هم در زمان، هــم در قیمت و هــم در کیفیت 
بهره بــرداری در دوره عمر کمک می کند وباعث 

افزایش بهره وری می شود.
به گزارش خبرنگار پایگاه خبری وزارت راه و 
شهرسازی، محمد اسلامی، وزیر راه و شهرسازی 
در نمایشــگاه بین المللی صنعت ســاختمان در 
جمــع خبرنــگاران در توضیح صنعتی ســازی 
ســاختمان ها گفت: خوشبختانه در کمتر از یک 
دهه گذشته تحول اساسی در صنعت ساختمان 

ایجاد شده اســت. ما برای پیشرفت نیاز داشتیم 
که تحولــی اساســی در مصالح ســاختمانی و 
تاسیســاتی به وجود بیاید و لوازمی تولید شــود 
کــه بتواند صنعتی ســازی را پشــتیبانی کند و 

خوشبختانه این اتفاق افتاده است.
وزیر راه و شهرسازی ادامه داد: در غرفه هایی 
که امــروز در این نمایشــگاه بازدیــد کردیم، 
تولیدکننــدگان نشــان داده انــد کــه در تراز 
کشورهای پیشــرفته قرار گرفته اند و توانسته اند 
ســهم بازار صادراتی داشته باشــند. در بازدید 
از  این نمایشــگاه دیدیم که خوشــبختانه همه 
محصولات، تولیدکنندگان به فروش می رســد و 
اذعان داشتند که یک ســوم این تولیدات صادر 

می شود.
بتوانیم  اینکــه  به خاطــر  افــزود:  اســلامی 
صنعتی سازی را رونق دهیم، نیاز بود که مبحث 
11 در خصوص مباحث مقررات ملی ساختمان 
را، تغییرات اساســی دهیم و ایــن اتفاق افتاده 
اســت. مبحث 11 که پشــتیبان، هدایت کننده 
و مشــوق صنعتی ســازی اســت، نهایی شده و 

به زودی اعلام می شود.
وی رونق ســاخت و ســاز را مســاله مهمی 
دانســت و درباره نقش صنعتی ســازی در طرح 
اقدام ملی گفت: برنامه این اســت که در تولید 
مسکن، حداقل سالیانه، احداث 400 هزار واحد 
باید با اراده و پشــتیبانی دولت اتفاق بیافتد،  در 
کف طبیعی ســالانه تولید مسکن 300 تا 350 
هزار واحد توســط خود مردم به صورت صنعتی 
یا ســنتی در حال تولید اســت. صنعتی سازی 
شتاب می دهد که بتوانیم رونق ساختمان را در 
بخش تولید داشته باشیم و این موضوع جذاب و 
کشنده ای است که محصولات تولیدی را جذب 

کند.
وزیر راه و شهرســازی اظهار داشت: امیدوارم 
سازندگان به ویژه مهندسان مشاور در نقشه هایی 
که تولید و طراحی می کنند و در جزئیات از این 
تولیدات در ساختمان و تاسیسات استفاده کنند 
تا با ایجاد بازار و مشو ق هایی که امروز در قانون 
برای صنعتی سازی وجود دارد و پیش بینی شده 
است، بتوانیم به صنایع مقیم رونق دهیم و مردم 
بتواننــد از کیفیت آن اســتفاده کنند. وقت آن 
رسیده است سنتی سازی که باعث اتلاف مصالح، 
اتلاف منابع و اتلاف انرژی است را کنار گذاریم. 
منظور از سنتی ســازی، بســاز و بفروشی است 
که کار پسندیده ای نیســت و در این دوران که 
به تحولی نیاز داریم تا منابع را بهینه اســتفاده 
کنیم، راه حل این اســت که به سمت کالاهای 
نوین برویم و از تکنولوژی های جدید اســتفاده 

کنیم.
اســلامی با بیان اینکه صنعتی سازی، هم در 
زمان، هم در قیمت و هم در کیفیت بهره برداری 

در دوره عمر کمک می کنــد توضیح داد: زمانی 
که ســرعت ســاخت بالا می رود، زمان ذخیره 
می کنیم و قیمت تمام شده کاهش پیدا می کند 
و زمانی که ملاحظات زیست محیطی و مصرف 
بهینه انرژی را رعایــت کنیم،  کمک می کند که 
هزینه های دوره عمر کاهش پیدا کند. پس هم 
اتلاف انــرژی نداریم و هم اســتهلاک کمتری 

داریم و بهره وری افزایش پیدا می کند.
وزیر راه و شهرســازی در پایــان درباره نقش 
بخش تعــاون در خروج بازار مســکن از رکود با 
توجه بــه اینکه برگزارکننده نمایشــگاه صنعت 
ساختمان اســت گفت: در حال مذاکره هستیم 
تا بتوانیم از ظرفیــت اتاق تعاون و بخش تعاونی 

برابر ضوابط ساخت و ساز استفاده کنیم.
 وزیر صنعت، معدن و تجارت:

تسهیل ورود ســرمایه گذاران به صنعت 
ساختمان

وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: تســهیل 
ورود ســرمایه گذاران به حوزه تولیــد و بهبود 
فضای کســب و کار اولویت و تاکید دولت است 
و میانگین صدور مجوز برای واحدهای کوچک و 
متوسط را به 4.3 روز رسانده  ایم که این میانگین 

پیش از این بالای 10 روز بوده است.
رضا رحمانــی پــس از بازدید از نمایشــگاه 
بین المللی صنعت ســاختمان تهــران در محل 
دائمی نمایشگاه های بین المللی تهران در گفتگو 
با خبرنگاران، بیان کرد: بهبود فضای کســب و 

کار یکی از اولویت های امسال است.
وی در خصوص مشکل تعدد مجوزها در شروع 
کار برای ورود تولیدکنندگان و سرمایه گذاران به 
عرصه تولید، تصریح کرد: تســهیل این موضوع 
را به ویژه امسال که ســال رونق تولید است به 
صورت جدی در برنامه داریــم و تعدد مجوزها 
را برای شــروع کار یک تولیدکننده تا جایی که 
می توانیم کاهش می دهیم. وزیر صنعت، معدن 
و تجارت اضافه کرد: در حــوزه کاری وزارتخانه 
بعضی مجوزهــا را کاهش و برخــی را حذف و 
تعدادی را ادغام کردیم که امسال نیز به صورت 

جدی این موضوع را دنبال می کنیم.
رحمانی با اشــاره بــه اینکه تســهیل ورود 
ســرمایه گذاران به حوزه تولیــد و بهبود فضای 
کســب و کار اولویت و تاکید دولت نیز هست، 
گفت: ایــن موضوع بــه صورت جــدی دنبال 
می شــود تا هم تعداد مجوزها بــرای ورود کم 
شــود و هم ارایه خدمات به صورت پنجره واحد 
و تحت وب و الکترونیکی باشد تا نیاز به حضور 

فیزیکی افراد کاهش پیدا کند.
وزیر صنعــت، معــدن و تجارت گفــت: در 
نمایشــگاه بین المللــی صنعت ســاختمان 40 
شرکت اســتارت آپی مشــارکت دارند و حضور 
استارت آپ ها و شــرکت های دانش بنیان سبب 

توسعه جهشی این بخش خواهد شد.
وی افزود: بســیاری از کالاهایــی که در این 
نمایشگاه عرضه شده است به کشورهای اروپایی 
صادرات می شود و نشــانگر این است که سطح 
تکنولوژی، کیفیــت و قیمت ایــن کالاها قابل 

رقابت در بازارهای جهانی است.
رحمانی با اشــاره بــه اینکه در بســیاری از 
رشته های صنعت ساختمان ظرفیت تولید مازاد 
نیز داریم، تصریح کــرد: به عنوان نمونه ظرفیت 
تولید مان در کاشی و سرامیک دو برابر مصرف 
کشور اســت که این ظرفیت مازاد می  تواند به 
سمت صادرات برای ارز آوری بیشتر سوق داده 

شود.
وزیر صنعت، معدن و تجــارت ادامه داد: این 
ظرفیت های مطلوب ایجاد شــده، هم در صنعت 
ساختمان در داخل کشور تاثیر خود را نشان می 
دهد و هم در صادرات این کالاها و خدمات فنی 
و مهندســی مرتبط تاثیر خود را دارد و شرکت 
های معتبر داخلی در کشورهای همسایه خود را 

در این حوزه نشان داده اند.
رحمانی با اعلام اینکه تحریم ها با نوســانات 
ارزی که به وجود آورده توجیــه صادرات را در 
این حوزه بیشــتر کرده اســت، گفت: در حوزه 
واردات نیز گلوگاه هایی که بوده شناسایی شده 
است و به سمت ســاخت داخل می رویم چرا که 

در این حوزه دارای منابع خدادای هستیم.
وی ورود استارت  آپ ها را ســبب توسعه این 
صنعت دانســت و گفت: نمایشــگاه فرصت های 
ساخت داخل و رونق تولید که برگزار کردیم در 
واقع پیوند دانشگاه و شرکت های دانش بنیان با 

همه بخش های صنعت بوده است.
رحمانــی در ادامــه افزایــش ســطح کیفی 
محصــولات و تولیــد با دانــش روز دنیــا را از 
مزیت های حضور اســتارت آپ ها و شرکت های 
دانش بنیان دانســت و تصریح کرد: امسال یکی 
از محورهای هفت گانه برنامه های وزارت صمت 
موضوع فناوری و حضور شرکت های دانش بنیان 
در تولید است که در قالب چند برنامه با وزارت 
علوم و معاونت علمی و فناوری رییس جمهوری 

پیگیری می کنیم.
وزیر صمت همچنین در بازدید از نوزدهمین 
نمایشــگاه بین المللی صنعت ســاختمان اعلام 
کــرد: »نوآوری بــاز« حضور اســتارت آپ ها در 

نمایشگاه را پررنگ کرده است.
وزیــر صمــت از عملکرد شــرکت ســهامی 
نمایشــگاه های بین المللی ج.ا.ایران در برگزاری 

نمایشگاه صنعت ساختمان نیز تقدیر کرد .
به گــزارش روابط عمومی و امــور بین الملل 
شــرکت ســهامی نمایشــگاه های بین المللی 
جمهــوری اســلامی ایــران، »رضــا رحمانی« 
رویکرد »نوآوری باز« در برگزاری این نمایشگاه 
را بسیار ســودمند توصیف کرد و حضور بیشتر 
استارت آپ ها در نمایشــگاه های ایران را یکی از 
مولفه  های رویکرد »نوآوری باز« دانست و افزود: 
حضور اســتارت آپ ها و شرکت های دانش بنیان 
از الزامات رشــد صنایع ما محســوب می شود و 
هفته قبل نیز نمایشــگاه توانمندی های ساخت 
داخل را داشتیم که توســعه پیوند شرکت های 
دانش بنیان با همه صنایع را در آن شاهد بودیم 

.
وزیر صمت اعلام کرد: در نوزدهمین نمایشگاه 
بین المللی صنعت ساختمان نیز 40 استارت آپ 
حضور دارند و موجب توسعه جهشی این بخش 
خواهند بود و این پدیده افزایش ســطح کیفی 
محصولات این صنعت را هم بــه دنبال خواهد 
داشت .رحمانی یادآور شــد: یکی از محورهای 
هفت گانــه وزارت صنعــت، معــدن و تجارت 
اســتفاده از فناوری و نفوذ شــرکت های دانش 
بنیان در صنایع ما است که در غالب چند برنامه 
پیگیر آن هســتیم .وی همچنیــن از همکاری 
وزارت صنعت، معدن و تجارت بــا وزارت علوم 
و فنــاوری و معاونت علمی و فناوری ریاســت 
جمهوری در خصوص حضور پررنگ شرکت های 

دانش بنیان در صنایع خبر داد .

بهمن عبداللهی رئیس اتاق تعاون ایران:

نتایج مطلوب همکاری اتاق تعاون و نمایشگاه 
بین المللی تهران

رئیــس اتاق تعــاون همکاری شــرکت ســهامی 
نمایشــگاه های بین المللی ج.ا.ایــران و اتاق تعاون در 
برگزاری نوزدهمین نمایشــگاه صنعت ســاختمان را 

مثبت ارزیابی کرد .
به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل شــرکت 
سهامی نمایشــگاه های بین المللی »بهمن عبداللهی« 
رئیس اتاق تعاون ایران همکاری شرکت نمایشگاه های 
بین المللی ایران با این اتاق را بسیار خوب ارزیابی کرد 
. وی افزود: سطح کمی و کیفی نمایشگاه بین المللی 

صنعت ساختمان به دلیل همکاری مطلوب دو مجموعه نمایشگاه های بین المللی و اتاق تعاون ارتقا 
یافته است .

عبداللهی ابراز امیدواری کرد که این همکاری موجب حضور بیشتر و بهتر شرکت های ساختمانی 
در بازارهــای داخلی و بین المللی شــود . رئیس اتاق تعاون همچنین حضور پررنگ شــرکت های 
دانش بنیــان و اســتارت آپ ها در نمایشــگاه بین المللی صنعت ســاختمان را مرهــون همکاری 
 شــرکت نمایشــگاه های بین المللی و اتاق تعاون دانســت و ابراز امیدواری کرد که این همکاری ها

 افزایش یابد .
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ابوالقاسم رحیمی انارکی مدیرعامل بانک مسکن:

استفاده از بازار سرمایه تنها راه برون رفت از مشکل مالی صنعت ساختمان است
با  ابوالقاســم رحیمی انارکــی 
اعلام این مطلب که در شــرایط 
فعلی اســتفاده از بازار ســرمایه 
تنها راه برون رفت از مشکل مالی 
صنعت ســاختمان اســت، الزامات پیش نیاز، 
تامین مالی طرح های مسکنی را که باید بانک 

مسکن برعهده بگیرد، تشریح کرد.
به گــزارش پایــگاه خبری بانک مســکن 
مدیرعامــل بانــک مســکن، سیاســت ها و 
برنامه های بانک مســکن را بــرای عملیاتی 
و اجرایی کــردن طرح اقدام ملی که شــامل 
احداث 400 هزار واحد مســکونی برای گروه 

های هدف است، تشریح کرد.
مدیرعامل بانک  مسکن با تاکید بر اینکه با 
توجه به حجم و گســتردگی برنامه هایی که 
وجــود دارد، یکی از مهمترین موارد شــامل 
تامین  مالی پروژه های مسکن است، خواستار 
بانک  همراهی دولت برای توســعه ای دیدن 

مسکن و فراهم کردن زمینه های آن شد.
رحیمی انارکــی توضیح داد: بانک مســکن 
بارها اعلام کرده اســت که بــه تنهایی توان 
اینکــه کل برنامه های مســکن را پیش ببرد، 
ندارد و برای بانک مســکن تامین منابع مالی 
احــداث 400 هــزار واحد مســکونی مقدور 

نیست.
مدیرعامل بانک مسکن افزود: بانک مسکن 
علاوه بر برنامه ریزی برای تامین بخشــی از 
منابع مالی طرح اقدام ملی که شامل احداث 
400 هزار واحد مســکونی اســت، یکسری 
برنامه هایی دارد که ملزم بــه اجرایی کردن 
آنهاســت که این برنامه ها شامل حساب های 

تعهدی و حساب صندوق پس انداز مسکن از 
محل اوراق تسه است که باید از محل تامین 
اوراق انجام شــود. همچنین یکسری تکالیفی 
برعهده بانک مســکن اســت که توسط بانک 

مرکزی اعلام شده است.
سهم سایر بانک ها در اعطای تسهیلات 

به 20 درصد افزایش یابد
مدیرعامل بانک  مســکن یادآور شد: طبق 
آخرین آمــاری که بانک مرکــزی ارایه کرده 
اســت، ســهم ســایر بانک ها از حوزه بخش 
مســکن در اعطای تسهیلات 13 درصد است 
که این مقدار باید بــه 20 درصد افزایش یابد 
و بانک ها هم باید در محقق شدن این برنامه، 

مشارکت لازم را با بانک مسکن داشته باشند.
رحیمی انارکــی در عین حــال در خصوص 
برنامه های بانک برای همراهی با وزارتخانه و 
دولت در تامین مالی برای اجرایی و عملیاتی 
شــدن طرح اقدام ملی به تهیه بســته رونق 
بخشی بانک مســکن که در ماه های گذشته 
رونمایی شد، اشــاره کرد و گفت: بسته رونق 
بخشی به بازار مسکن که توسط بانک مسکن 
تهیه شده شامل محصولات جدید و همچنین 
تقویت نهادهایی اســت که می توانند در این 
زمینه، مثمرثمر باشند و سهولت ایجاد کنند 
که هم اکنون در دســتور کار بانک اســت و 
مکاتبــات لازم با واحدهــای مربوطه در این 

رابطه در حال انجام است.
بانک مســکن تصریــح کرد:  مدیرعامــل 
ویژگی بســته پیشــنهادی بانک مسکن این 
است که سهم بازار سرمایه را در تامین مالی 
برای حوزه مســکن افزایش می دهد. زیرا هم 
اکنون در کل کشور بیش از 92 درصد تامین 
مالی در بازار پول انجــام می گیرد و کمتر از 
8 درصد توســط بازار ســرمایه است که این 
نســبت برای حوزه مسکن بیش از 99 درصد 
در بازار پــول و کمتر از یک درصــد در بازار 
ســرمایه اســت که به دنبال افزایش ســهم 
 تامین مالی بازار ســرمایه در بخش مســکن

 هستیم.
وی ادامه داد: تاکید بسته پیشنهادی رونق 
بخشی به بازار مسکن، استفاده از ظرفیت ها و 

پتانسیل های بازار سرمایه است.
رحیمی  انارکی افزود: متوســط بازدهی که 
در حوزه پرداخت تسهیلات داریم حدود 14 
درصد است که این رقم میانگین نرخ حداکثر 
ســود 18 درصد و حداقل نرخ سود 6 درصد 

در بافت فرسوده است.
وی یادآور شد: در بازار پول، نرخی هایی که 
برای سپرده گذاری پذیرفته و قابل قبول است 
بین 18 تا 20 درصد اســت که سایر بانک ها 
به آن عمل می کنند. قیمت تمام شــده پول 
برای بانک ها بیت 25 تا 27 درصد محاســبه 

شده است.
مدیرعامل بانک  مســکن ادامه داد: در حال 
حاضر با توجه به نرخ بازده تسیهلاتی که برای 
بانک مســکن وجود دارد، حاشــیه زیان 12 
درصدی متوجه بانک اســت که اصلا توجیه 

پذیر نیســت. بنابراین تا زمانی که ساماندهی 
روی بازار سپرده گذاری بانک ها اتفاق بیفتد 
و تمامــی بانک ها از مصوبات شــورای پول و 
اعتبار تبعیت کنند، بانک مسکن ناگزیر است 
که به بازار سرمایه شیفت کند تا بتواند منابع 
را جمع کند و این یکی از کارهایی اســت که 

در دستور کار بانک مسکن قرار دارد.
رحیمی انارکــی تصریح کــرد: تبدیل بانک  
مســکن به بانک توســعه ای باید مورد توجه 
جدی تصمیم ســازان قرار بگیــرد. اگر بانک 
مســکن بخواهــد وارد حــوزه تامیــن مالی 
طرح های کلان دولت در حوزه مســکن شود، 
لازم اســت تا مورد حمایت ویــژه دولت در 

تقویت حوزه بانکداری توسعه ای شود.
مدیرعامل بانک مســکن گفــت: اگر بانک 
مســکن در حوزه بانکداری توسعه ای حمایت 
نشود باید با بانک های تجاری رقابت کند. در 
صورت رقابت با بانک هــای تجاری آن وقت، 
قیمت تمام شــده منابع بــالا خواهد رفت و 
بانک مسکن مجبور اســت قیمت تمام شده 
تســهیلات را بالاببرد و با نرخ هــای بالاتری 
تســهیلات بدهد که اینکار عملا شرایطی را 
ایجاد می کند که برخلاف سیاست های دولت 

است.
وی تصریح کرد: با شــرایطی که هم اکنون 
در بازار بانکی بــرای جذب منابــع و رقابت 
بانک ها وجود دارد بانک مســکن در اجرایی 
کردن سیاست های دولت برای تامین مسکن 
گروه های هدف با مشــکل مواجه اســت که 
حمایت دولت از توسعه ای شدن بانک مسکن 

به حل این مشکل کمک ویژه ای می کند.

تاکید آرش دادگر دوست، مدیرعامل شرکت »صد صنعت« بر خدمات پس از فروش 

»صد صنعت« فروش محصول را آغاز یک تعهد بزرگ می داند

مدیرعامل شرکت 
با  صنعــت  صــد 
اشــاره به اینکه از 
به صورت  ســال 82 
اختصاصي در ایران و خاورمیانه 
فعالیت خــود را آغاز کرده ایم، 
گفت: در آن ســال صــادرات 
موفقي به ایتالیا ، عربســتان و 
امارات متحده، سلیمانیه عراق 
و کشــورهاي همجوار از جمله 

افغانستان داشتیم. 
ایشان با بیان اینکه سه مولفه 
همواره  وکیفیت  دقت  سرعت، 
شرکت  فعالیت های  ســرلوحه 
صد صنعت بوده اســت، عنوان 
کرد: شــرکت ما باید بتواند در 
»ســریع ترین زمــان، بالاترین 
کیفیــت و بهتریــن قیمــت« 
محصولات خود را به مشــتري 
ارائــه دهد. بــا همیــن رویه 

شــرکت تولیدی »صد صنعت« اولین و تنها تولیدکننده 
دســتگاه های برش سنگ، کاشی و ســرامیک و همچنین 
دستگاه های اره نواری برش فلزات و دارنده نشان استاندارد 
ملی ایران و نیز انــواع اســتانداردها و گواهینامه های روز 
اروپا اســت. این شــرکت هم اکنون یکی از معتبرترین و 
انحصاری ترین تولیدکنندگان ماشین های اره نواری فولادبر 
و نیز با ســابقه ترین تولیدکننده و صادرکننده ماشین های 

سنگبری پرتابل در ایران است که موفق شده است به عنوان 
اولین شرکت در این زمینه نشان استاندارد را دریافت کند.

شــرکت »صد صنعت« حضور پررنگ و چشــمگیری در 
نوزدهمین نمایشگاه صنعت ساختمان دارد. به همین منظور 
بر آن شدیم تا با آرش دادگر دوست، مدیرعامل توسعه گرا 
و پویای این شــرکت درباره عملکرد و چند و چون تولیدات 

شرکت گفت و گو کنیم که می خوانید.

ما مشابه 
دستگاه خارجی 
را با کیفیت بهتر 

و قیمت بسیار 
پایین تر و خدمات 

پس از فروش 
مناسب تر  به 
مشتری ارایه 

می دهیم

توانســته ایم قیمت را متناسب 
با کیفیــت کالای تولیدی مان 
بالاتر از رقبایمــان ارایه کنیم 
و حتــی فروش بیشــتری هم 

داشته باشیم.
وی با اشاره به وجود مشکلات 
را  بازار  اقتصادی، رکود  متعدد 
سرمنشــأ تمام مشکلات تولید 
عنوان کرد و افزود: متاســفانه 
مولفه های اقتصاد ما هر روز در 
نوسان اســت و این امر به همه 
بخش هاي  در  تولیدکننده هــا 
مختلف ضربه زده اســت و روز 
بــه روز آمار تولیــد، فروش و 
پرسنل شــرکت ها کم مي شود 
اما این در حالی اســت که ما 
سعي کردیم همچنان با همان 
کنون  تــا  که  پرســنل  تعداد 
داشتیم به کار خود ادامه دهیم 
و به جای تعدیل نیرو، افزایش 

نیرو هم داشته باشیم.
ایــن تولید کننده، با اشــاره 
به اینکه تغییر مــدام نرخ ارز 
و سایه ســنگین آن بر اقتصاد 
کشور باید مدیریت شود، خاطر 
نشــان کرد: امروز تولیدکننده 
نمی داند آیا کالایی را که امروز 
فروخته است فردا هم می تواند 
تولید کند یا خیر. این در حالی 
ما  داخلي  فــروش  که  اســت 
اکنون تا حدي افت کرده است، 
اما با تکیه بر تجربه و سابقه ای 
که در این صنعت داشــته ایم 
را  موجود  بحران  توانســته ایم 
مدیریت کرده و با اســتفاده از 
نیروهــای خبــره و کارآزموده 
بازارهای داخلی را حفظ کرده 
و علاوه بــر آن اقدام به فروش 
به همین  کنیــم.  نیز  خارجی 
خاطر اســت که مجبور شــده 
ایم از بازارهــاي همجوار مثل 
امارات و افغانســتان و روسیه 
اســتفاده کنیم. باید گفت که 
با نوســانات کنوني دلار، سود 
در اختیار داشــتن هر دو بازار 

خارجی و داخلی است.
ایشــان با بیان اینکه شرکت 
صد صنعت همــواره فروش را 
پایان کار نمی دانــد، بلکه آغاز 
یک تعهــد می داند، افــزود: با 
این رویکــرد تمرکز بر خدمات 
محصولاتمان  فــروش  از  پس 
چه در فــروش خارجي و چه 
داخلــي، نقطه مثبــت و موثر 

ما در مشــتری مــداری بوده 
است. از آنجایی که محصولات 
مــا کیفیــت لازم را دارند، ما 
توانسته ایم استاندارد CE اروپا 
و ایزو را از آلمان و اســتاندارد 
ملي ایــران را کســب کنیم و 
همه ایــن مــوارد اطمینان و 
اعتماد مشــتری را فراهم می 

کند. 
وی معتقد اســت که رضایت 
یــک مشــتری باعــث جذب 
مشــتری های بیشــماری می 
گــردد و تبلیغات فــرد به فرد 
در  بیشــتری  اقبال  از  همواره 

بازار برخوردار بوده است.
صــد  شــرکت  مدیرعامــل 
تــا چندی  گفــت:  صنعــت، 
پیش مــا در بــازار ایــران به 
فعالیت  تــک  و  فردی  صورت 
می کردیم اما اکنــون با وجود 
رقبای جدیــد، تفاوت محصول 
با کیفیــت و بــی کیفیت به 
خوبی مشــخص می گــردد و 
اینجاست که سابقه و اعتبار ما 
می شود  نمایان  تولیداتمان  در 
و تاثیــرات خودش را نشــان 
می دهــد. در واقــع باید گفت 
که وجود رقبا معیار ســنجش 
انتخــاب محصولات ما شــده 

است. 
وی با بیان اینکه اکنون بحث 
واردات در کشور محدود شده 
اســت، اظهار کــرد:  در حال 
حاضر اگــر شــرکتی بخواهد 
دســتگاهی را وارد کنــد، باید 
هزینه گزافی بابت آن پرداخت 
کند، اما بایــد بگویم ما همان 
دســتگاه خارجی را بــا همان 
کیفیت و قیمت بسیار پایین تر 
و خدمات پــس از فروش بهتر 

به مشتری ارایه می دهیم.

تاریخچه تولد شرکت تولیدی صد صنعت
 گام اول و شکل گیری پیکره صد صنعت

از سال 1358 با تاســیس اولین کارخانه خود به نام کاوش و کسب مجوز 
از وزارت صنایع در زمینه قالب سازی و قطعه سازی تولید منابع تحت فشار 

شروع به فعالیت کرده است.
 همکاری با شرکت های خارجی

ضمن ارائه محصولات خود بــه بازار با کارخانجات داخلی در تولید قطعات 
صنعتی و خانگی همکاری داشــته و با به کارگیری ماشین آلات مدرن و نرم 
افزارهای طراحی و مهندســی از ســال 1375 ضمن عقد قرارداد با چندین 

شرکت اروپایی اقدام به صادرات قطعات تولیدی به اروپا نمودند.
 تولد صد صنعت

شــرکت تولیدی صد صنعت در ســال 1380 با ســرمایه گذاران ایرانی و 
ایتالیایی به ثبت رســید و کارخانه در شــهر اندیشــه احداث و بعد از نصب 
ماشــین آلات وارداتی تولید بصورت CKD آغــاز گردید.به همین منظور 
جهت انتقال تکنولوژی ساخت این ماشین آلات تعدادی از پرسنل به ایتالیا 
اعزام و بعد از کســب آموزش های لازم تولید ماشین های اره نواری فولادبر 
در سایزهای مختلف در ایران آغاز شــده و عمده قطعات صادراتی متعلق به 

دستگاه های اره نواری فولادبر شرکت MEP ایتالیا بوده است.
 هم اکنون

در حال حاضر شــرکت تولیــدی صد صنعــت دارنــده گواهینامه های 
 CE 9001 و دارنده استاندارد ISO , 14001 ISO , 18001 OHSAS
و همچنین استاندارد های ملی با توجه به کسب دانش فنی و ارتقای کیفی 
محصولات دستگاههای ســنگبری پرتابل در چندین سایز مختلف به عنوان 
محصول جدید این شــرکت روی خط تولید قرار گرفت و تعداد بسیاری به 
کشــورهای ایتالیا – آلمان – انگلیس – اسپانیا – تونس – عربستان – دبی 

و غیره صادر گردید.
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شــرکت "فلکس" با هدف رفع نقایص 
بندهای آجری همچون تــرک خوردگی، 
شوره، نفوذ پذیری در برابر آب و همچنین 
بالا بردن کیفیت ملات های بندکشی اقدام 
به تولید پودرهای رنگی آماده بندکشــی 
کرده که این محصول باعث افزایش سرعت 
در اجرای بندکشــی، حذف خطای انسانی 
در اختلاط مواد اولیــه و در نتیجه صرفه 

اقتصادی برای کارفرمایان شده است.
شرکت "فلکس" در نوزدهمین نمایشگاه 
صنعت ســاختمان حضور پررنگی دارد. به 
همین مناسبت پای صحبت روح الله سیفی 
کاشانی، مدیرعامل شرکت فلکس نشستیم 
تا در خصوص برنامه هــا و فعالیت های این 

شرکت بیشتر بدانیم.

در خصوص فعالیت ها و تولیدات شرکت 
بیشترتوضیح دهید.

شــرکت فلکس را در ســال  89 در قم ثبت 
کردیم و در ســال 93 موفق به تولید ملات های 
آماده و پودرهای بندکشی آجر، سرامیک و کاشی 
و چسب های آجر، کاشی و سرامیک شدیم که تا 
به امروز توانسته ایم حدود 160 فروشگاه سراسر 
کشور را به صورت فعال پوشش دهیم و طی این 
پروســه چند ساله موفق شــده ایم ظرفیت خط 
تولیدمــان را افزایش دهیم کــه از تولید روزی 
1500 بسته به 20 هزار بسته تولید کنیم که روند 

رو به رشدی را نشان می دهد.
آیا از روش های نوین برای تولیدات خود 

استفاده می کنید؟
روش های جدیدی که ایجاد می کنیم بیشــتر 
روش تولید بومی اســت. روش هایی اســت که 
توانسته ایم این صنعت را در داخل کشور به صورت 
بومی ایجاد کنیــم و بخش عمده خط تولید این 
شرکت توسط پرسنل شرکت طراحی و ساخته 
شده اســت که گام مهمی در جهت خودکفایی 
اســت. با توجه به اینکه کشور در حال توسعه در 
زمینه ساخت و ساز است نیاز به تولید محصولات 
جدید با دانش و نوآوری هــای روز دنیا داریم که 
توانسته ایم در برخی بخش ها مانند تولید ملات ها 
به صورت آماده و استاندارد نسبت به ملات هایی 
که به صورت دستی و غالبا غیر استاندارد تولید 
می شوند و مشــکلات فرســایش را روی سطح 
نمای ســاختمان به جا می گذارند، این مشکل را 
برطرف کنیم و ملاتی تولید می کنیم که از نظر 
رنگ بندی و مقاومت نسبت به نمونه های سنتی 
کیفیت بالاتــری دارد و یک نــوآوری که در این 
متریال آورده ایم از نانوالیاف هایی استفاده کرده ایم 
که از گسیختگی ملات آماده جلوگیری می کند و 
همچنین در نمونه های رنگی، تمام رنگ ها ثابت 
هستند ضمن اینکه ویژگی دیگری که دارند مانع  

از کثیف شدن سطوح آجری می شوند.
از برنامه ها و فعالیت های صادراتی شرکت 

برایمان بگویید.

در ســال های 97 و 98 محصولمــان را به 8 
کشور همسایه از جمله عمان، عراق، ترکمنستان، 
ارمنستان و گرجستان صادر کرده ایم و برنامه ای 
که در ســال جاری داریم این اســت که بتوانیم 
شرکای بیشتری را در کشورهای دیگر پیدا کنیم 
تا دامنه صادراتمــان را افزایش دهیم. همچنین 
در ســال جاری خط های تولید را که باعث ایجاد 
افزایش فروش در زمینه کاری ما می شود را اضافه 
خواهیم کرد. با اضافه شدن خط تولید، نیروهای 
کاری جدید را نیز به مجموعه اضافه می کنیم که 
این کار در راســتای سیاستگذاری های دولت در 

زمینه اشتغال زایی و تولید ملی است.
با چه مشکلات و موانعی بر سر راه تولید 

مواجه هستید؟
عمده مشــکلات بر ســر راه تولید، بین تمام 
تولیدکننده ها مشترک است. تامین منابع مالی 
و تنخواه شــرکت ها که بانک هــا طبق معمول 
همکاری خوبی ندارند، یکی از مشــکلات مهم 
است. ضمن اینکه در تامین برخی متریال و مواد 
اولیه وارداتی با توجه به تحریم ها نیز مشکل داریم 
و متاســفانه گمرک همکاری لازم را ندارد. البته 
شــاید کمتر از 5 درصد از مواد اولیه مان وارداتی 
اســت ولی همان 5 درصد به نوعــی در بخش 
تولیدمان تاثیر گذاشته و باعث شده دچار مشکل 

شویم.

روح الله سیفی کاشانی مدیرعامل شرکت فلکس:

ملات »فلکس« مشکل فرسایش روی نمای ساختمان را حل کرده است

شــرکت "آرمان تهویه الوند" با به کارگیری مجرب ترین پرسنل و 
با دانش فنی بالا پا به عرصه تولید گذاشته و با تاکید و نگاهی ویژه به 
کیفیت محصولات تولیدی، استفاده از کالای ایرانی با کیفیت را حق هر 
ایرانی می داند. شرکت آرمان تهویه الوند مصرف بهینه انرژی، کیفیت 
بالا و قیمت مناسب را ســرلوحه تولید محصولات خود قرار داده و با 
استفاده از دانش فنی و تجارب گران بهای پرسنل مجربش توانسته به 
سرعت جایگاه خود را در بازار تهویه مطبوع کشور پیدا کند و حتی با 
تکیه بر تحقق موارد بالا توانسته راه صادرات را برای تولیدات خود به 
کشورهای همسایه بگشاید. در حال حاضر این شرکت با تولید گسترده 
انواع سیستم های تهویه مطبوع توانسته پاسخگوی طیف وسیعی از 
درخواست های مشتریان باشد و حتی با دادن مشاوره رایگان و همراهی 
با کارفرمایان امکان تولید دستگاه های خاص را نیز دارد که این شرکت 
را از سایر رقبا متمایز می کند.در نوزدهمین نمایشگاه بین المللی صنعت 
ساختمان پای صحبت میثم کلوند، مدیرعامل توسعه گرا، سخت کوش و 
موفق شرکت آرمان تهویه الوند، نشستیم تا از روند تولید محصولات و 

موفقیت هایش بگوید.
 در خصوص فعالیت های شرکت توضیحاتی بفرمایید.

حدود 4 سال است که مشغول تولید انواع سیستم های تهویه مطبوع و انواع 
فن کوئل ها و چیلر و هواساز و سایر محصولاتی که در گستره تهویه مطبوع برای 
بازار داخلی کاربرد دارند، با برند آرمان تهویه الوند هستیم. در این مدت هم هدف 
اصلی مان کیفیت بالای محصولات، قیمت مناسب و تحویل به موقع دستگاه ها به 
مشتریان، بوده است که ما در شرکت آرمان تهویه الوند همواره این 3 اصل را مورد 

توجه قرار داده ایم و دنبال کرده ایم. 
 صادرات هم دارید؟

باتوجه به اینکه سال گذشته افزایش نرخ ارز داشتیم، قیمت محصولات تولید 
داخل نسبت به خارجی ها و شرکت های چینی قابل رقابت بود و بر همین اساس 
با تعدادی از شــرکت ها در کشورهای همسایه مانند ترکیه وارد مذاکره شدیم و 
مذاکرات خوبی داشتیم و نمونه هایی برای آنها ارسال کردیم و تست و آزمایش 
کردند و اذعان کردند که از دستگاه های چینی که استفاده می کنند خیلی بهتر 
است و در حد رقابت با دستگاه های اروپایی است. هم اکنون در حال توافق برسر 

قیمت و بستن قرارداد با شرکت های ترکیه ای هستیم.
در حیطه مشتری مداری چه خدمات پس از فروشی دارید؟

کلیه محصولاتمان حدود 18 ماه گارانتی بدون قید و شــرط دارد. حدود ده 
سال هم خدمات پس از فروش داریم و هرگونه ایرادی هم پیش بیاید خودمان 
را مسئول می دانیم و همیشه خودمان را با مشتری یا کسی که از ما خرید کرده 
همراه می دانیم و هیچ وقت مشتری را تنها نمی گذاریم. چون دستگاه های تهویه 
مطبوع خیلی حساسند بخصوص در فصل های گرما اگر از کار بیافتند یا خرابی 
برایشان پیش بیاید خیلی سریع باید وارد عمل شد. خوشبختانه این هدف را برای 

خودمان تعریف کرده ایم که خدمات رسانی سریع داشته باشیم. 
 برنامه های شما برای سال آینده چیست؟ 

ما یک هدف اصلی که برای خودمان تعریف کرده ایم صادرات به کشورهای 
همسایه از جمله ترکیه و ترکمنستان و افغانستان است. یکی دیگر از اهداف ما این 
است که در راستای کاهش مصرف انرژی روی سیستم کنترلی دستگاه هایمان 

کار کنیم و کیفیت محصولاتمان را ارتقا دهیم.  
 موانع و مشکلات پیش روی شما چیست؟

موانع و مشکلات که خیلی زیاد است ولی سعی می کنیم کنار بیاییم. اصلی 
ترین موانع و مشکلات متاسفانه قوانین موجود در کشور است که از همان ابتدا 
برای گرفتن جواز تاسیس و پروانه بهره برداری با خیلی موانع روبرو هستیم که 
وقت و انرژی ما را می گیرد و بســیار طاقت فرساست. مثل بقیه شرکت ها این 
مراحل را رد کرده ایم ولی خیلی خسته شــده ایم. بحث قوانین مالیاتی و بیمه 
است. از جمله موارد و مشکلات دیگر واردات بی رویه دستگاه ها مخصوصا از کشور 
چین بود که الان مقداری کم شده. ما این فرصت را پیدا کرده ایم که خودمان را 
بیشتر عرضه کنیم. مجموعا موارد و مشکلاتی است که در سر راه تولید است و 

برای همه وجود دارد. 
 از لحاظ تحریم ها چطور؟

یک سری قطعاتی در تهویه مطبوع است که قطعات اصلی می باشد و متاسفانه 
هنوز وارداتی است. در بحث چیلر کمپرسور آن وارداتی است. فن های باکیفیت 
وارداتی هستند. سیســتم های کنترلی و قطعات برقی اتاق نگهبان بیش از نود 
درصد وارداتی هستند و این تحریم ها باعث شــده که قیمت هایشان رو به بالا 
باشــد و خیلی قطعات با کیفیت اصلا در بازار گیر نمی آید و اگر هم پیدا کنید 
با قیمت های خیلی بالا به شــما می دهند که در نهایت منجر به افزایش قیمت 
دستگاه می شود که ضرر اصلی اش را باز مصرف کننده متحمل می شود. همین 
باعث شده که آمار فروش هم پایین بیاید باتوجه به اینکه قیمت دستگاه بالا می 

رود طبیعتا باز شرکت های تولید کننده اینجا خیلی ضربه می خورند.

میثم کلوند مدیرعامل شرکت آرمان تهویه الوند

»آرمان تهویه الوند« برای کاهش مصرف انرژی در ایران تلاش می کند
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معاون امور نمایشــگاهی شــرکت ســهامی نمایشــگاه های 
بین المللــی ج.ا.ایــران از برگزاری نوزدهمین نمایشــگاه صنعت 

ساختمان با رویکرد »نوآوری باز« در کشورمان خبر داد .
به گــزارش روابط عمومی و امور بین الملل شــرکت ســهامی 
نمایشگاه های بین المللی دکتر جم عزتی راد در نشست خبری با 
حضور خبرنــگاران داخلی و خارجی با اعلام ایــن خبر که برای 
نخستین بار شرکت سهامی نمایشــگاه های بین المللی ایران یک 
نمایشــگاه را با نوآوری باز برگزار می کند، گفت: این رویکرد در 
نوزدهمین نمایشگاه صنعت ســاختمان به عنوان نمونه )پایلوت( 
به کار گرفته شــده اســت . معاون امور نمایشــگاهی شــرکت 
سهامی نمایشگاه ها افزود: اســتقرار دانشگاه های معتبر که دارای 
محصولات و اختراعات نوآورانه در صنعت ســاختمان هســتند، 
شامل 4 دانشگاه معتبر علم و صنعت، صنعتی امیرکبیر، دانشگاه 
فنی حرفه ای و جامع علمی کاربردی از جمله مولفه های برگزاری 
نمایشگاه صنعت ساختمان اســت و دانشگاه های صنعتی در این 

نمایشگاه حضور خواهند دارند.
دکتر عزتی راد یادآور شــد: دعوت از افراد برجســته علمی از 
دانشــگاه های معتبر ملی و بین المللی از جمله پروفسور گلابچی 
و دکتر جرج بایر از دانشگاه رابنزبرگ آلمان در راستای برگزاری 
همایش هــا و کارگاه های تخصصی با هدف انتقــال دانش به روز 
و معرفــی روندهــای جدید و آتــی صنعت ســاختمان از دیگر 

برنامه های برگزاری این نمایشگاه محسوب می شود .
وی همچنین اعلام کــرد: 10 هیات تجاری از 10 کشــور به 
تعداد 100 نفر به صورت نظام مند از طریق فراهم کردن تالارهای 
گفتگو، بازدید میدانی از شــهرک صنعتی و برنامه رجیســتری 
برای مشارکت کنندگان جهت شرکت در جلسات B2B با هدف 

توسعه صادرات غیر نفتی مستقر می شوند .
عزتی راد همچنیــن به احصا نیازمندی های فناورانه براســاس 
شاخص های علمی و تجاری ســازی در این نمایشگاه اشاره کرد 
و افزود: ایــن طرح از تعداد 960 مشــارکت کننده با هدف وصل 
کردن این نیازمندی ها به فناوران داخلی و فراهم کردن شــرایط 
ســاخت تولید داخل انجام می شود .اســتقرار شرکت های دانش 
بنیان و استارت آپ، فناوران و سازندگان یکی دیگر از برنامه هایی 
بود که معاون امور نمایشــگاهی شرکت نمایشگاه های بین المللی 
ایران عنوان کرد و در این باره توضیح داد: انجمن ها و تشکل های 
صنایع کوچک، ستاد فناوری نانو، ســرمایه گذاران نظیر صندوق 
توســعه نوآوری و شکوفایی، ســازمان نظام مهندسی ساختمان، 
سازمان اســتاندارد و ســازمان ثبت مالکیت های معنوی با هدف 

ایجاد تعامل و ســینرژی بیــن این عوامل نیز در ایــن رابطه در 
نمایشگاه صنعت ساختمان مستقر شده اند .

وی همچنیــن از دعوت از اعضای اتاق های مشــترک ایران و 
عراق، ایران و سوریه، ایران و افغانســتان و کردستان عراق برای 
بازدید از این نمایشگاه خبر داد و گفت: این دعوت ها در راستای 
معرفی محصولات صادرات محور و مشارکت در تکمیل پروژه های 
کشورهای هدف با روش سرمایه گذاری مورد توافق صورت گرفته 

است .

در نشست خبري نوزدهمین نمایشگاه صنعت ساختمان علی مطیع 
جهانی، معاون پشتیبانی، برنامه ریزی و تحقیقات اتاق تعاون ایران و 
دبیر اجرایی نوزدهمین نمایشگاه صنعت ساختمان تمرکز نمایشگاه 

نوزدهم را بر 5 محور تشریح کرد.
به گزارش خبرنگار اخبار نمایشگاه ها وی با تاکید براینکه صنعت 
ساختمان صنعت مادر است و بیش از 60 درصد صنایع کشور به آن 
وابسته هستند، حضور حداکثری مشارکت کنندگان را نکته برجسته 
نوزدهمین نمایشگاه صنعت ساختمان و حمایت از تولیدکنندگان در 

این نمایشگاه را از محوری ترین اهداف نمایشگاه عنوان کرد.
مطیع جهانی ابراز داشت: در سالی که به فرموده مقام معظم رهبری 
مزین به نام رونق تولید است و حمایت از تولیدکنندگان در دستور کار 
اقتصاد ملی قرار گرفته است، ایجاد بستری مناسب برای انسجامی از 
تولیدکنندگان در بزرگترین رویداد ملی کشور در صنعت ساختمان را 

برخود واجب می دانیم.
دبیــر اجرایی نوزدهمین نمایشــگاه صنعت ســاختمان، رویکرد 
صادراتی را بــه عنوان دومین محور بیان داشــت و گفت: با پذیرش 
هیات های تجاری از کشــورهای هدف و ایجاد بســتر مناسب برای 
گفتگو و مذاکره فعالان حوزه صنعت ساختمان، می توان زمینه افزایش 
تولید و گسترش صادرات و خدمات فنی و مهندسی و تولیدات این 

صنعت را فراهم کرد.

وی ادامه داد: همچنین برگزاری همایــش ملی در حوزه صنعت 
ســاختمان با حضور اســاتید و بزرگان صنعت و میهمانــان ویژه از 
کشورهایی که در صنعت ساختمان پیشــران هستند، تدارک دیده 

شده است.
این مقام مســئول افزود: در نمایشگاه امســال رویکرد علمی را از 
مهم ترین محورهای اصلی نمایشــگاه قرار داده ایم و با هدف رسیدن 
به خودکفایی و رونق تولید و بالا بردن ســطح علمی فعالان اجرایی 
در صنعت پیشران کشــور، با همکاری دانشکده کارآفرینی دانشگاه 
تهران ثبت نام دوره های تخصصی را برای دست اندرکاران این صنعت 

همزمان با افتتاح نمایشگاه تدارک دیده ایم.
وی ایجاد غرفه ساخت ایران را از دیگر محورهای نمایشگاه نوزدهم 
برشــمرد و تصریح کرد: هدف از ایجاد این غرفه این است که تمامی 
استارتاپ ها و دانش بنیان های مشارکت کننده در این پاویون حضور 
داشــته و صنعتگران و فعالان این حوزه می توانند نیازهای خود را از 

ابتدا تا انتها از طریق مشاوره و اجرا پیگیری و عملیاتی کنند.
دبیر اجرایی نمایشگاه ساختمان در تشریح فعالیت و خدمات این 
غرفه گفت: با توجه به شرایط تحریم، تامین برخی قطعات و مواد اولیه 
برای این تولیدکنندگان دغدغه ای است که به سختی صورت می گیرد 
که فعالان و تولیدکنندگان می تواننــد با بهره گیری از خدمات غرفه 
ساخت ایران، از ظرفیت های علمی و پژوهشی داخلی برای طراحی 

و راه اندازی تولید تا مرز خودکفایی تلاش کنند.
مطیع جهانی ایجاد یک پاویون با حضور مشترک ستاد ویژه توسعه 
فناوری نانو را از دیگر محورهای نمایشگاه نوزدهم عنوان کرد و گفت: 
تمامی شــرکت هایی که در حوزه صنایع نوین از جمله نانو فعالیت 
دارند، در ســالن اختصاصی که به همین منظور در نظر گرفته شده 

است، گردهم می آیند.

دکتر عزتی راد معاون امور نمایشگاهی شرکت سهامی نمایشگاه های بین المللی:

برگزاری نمایشگاه صنعت ساختمان
 با »نوآوری باز« برای نخستین بار در ایران

علي مطیع جهاني معاون اتاق تعاون تشریح کرد:

طرحي براي توسعه  ساخت ایران 
 در نوزدهمین نمایشگاه صنعت ساختمان

با توجه به انتخاب شــعار امسال به عنوان سال 
رونق تولید، کارشناسان اقتصادی و فعالان ساخت 
و ساز امیدوار هســتند موضوع حمایت از تولید 
انبوه مســکن نیز در زمره برنامه هــای حمایتی 
دولت قــرار گیرد به خصــوص که بســیاری از 
کارشناسان معتقدند بخش مسکن پیشران اقتصاد 
کشور محسوب می شــود؛ اگرچه حوزه مسکن از 
معدود بخش هایی اســت که بخش خصوصی در 
آن بالاترین نقش را ایفا می کنــد، اما با توجه به 
محدودیت هایی که در بخــش زمین خصوصاً در 
کلانشهرها وجود دارد، نقش حمایتی دولت مبنی 
بر تخصیص زمین با قیمت مناســب برای خارج 
شدن مســکن از کالای سرمایه به کالای مصرفی 
از یک ســو و نیز کاهش قیمت تمام شده ساخت 

و افزایش حاشیه سود سازندگان، پررنگ تر است.
 اجرای قانون مالیات بر خانه های خالی 
و تصویب مالیات بر عایدی مسکن، مؤثر در 

افزایش ساخت و ساز
موضوع ســاماندهی بازار مســکن با دو چالش 
پیچیده و متناقض، یکی بــه نام »بالا بودن تعداد 
واحدهای خالــی عمدتاً لوکس و گــران قیمت 
که تــا 2.5 میلیون واحد مســکونی در کشــور 
برآورد می شــود« و دیگــری، »کمبــود واحد 
مســکونی مصرفی و میان قیمت« روبه رو است 
و این دو چالش، معضلات اصلی بخش مســکن 
هستند. با این حال کارشناسان معتقدند با استفاده 
از ابزار مالیاتی ماننــد مالیات بر خانه های خالی و 
مالیات بر عایدی سرمایه می توان در میان مدت و 
بازه شش ماهه تا یک ساله این مشکلات را تعدیل 

یا حتی حل کرد.
موانعی که باید از ســر راه رونق تولید مسکن 

برداشته شود
اما پیش از آنکه نهضت ساخت و ساز در بخش 
مسکن برای جبران کمبود واحد مسکونی مصرفی 
به راه بیفتد، باید مشکلات و موانعی که بر سر راه 
تولید پایدار و دامنه دار مسکن وجود دارد، رفع و 

رجوع شود.
این موانــع بعضاً به اقتصــاد کلان مانند تورم، 
کاهــش ارزش پول ملــی در دوره هــای میان و 
بلندمدت سرمایه گذاری در بخش ساخت و ساز، 
سودهای بالای تسهیلات بانکی و … باز می گردد؛ 

قوانین دســت و پاگیر مانند قانون اجباری بودن 
بیمه کارگران ســاختمانی یا قانون پیش فروش 
ساختمان از دیگر موانع رونق تولید هستند. برخی 
موانع هم در بازار پیش روی فعالان ساخت و ساز 
قرار دارد مانند افزایش قیمت مصالح ساختمانی 

)تیرآهن، میلگرد و سیمان.
تا زمانی که این موانع از ســر راه تولید مسکن 
برداشته نشــود، عملاً بازار مســکن همچنان در 
دوره هــای تناوبی رکود طولانی مــدت تورمی و 
بعضاً دوره های رونق کوتاه مدت تورمی به صورت 
سلسله وار به سر خواهد برد و نمی توان یک بازار 

پایدار و جاری در بخش مسکن را انتظار داشت.
قدیمی  داســتان  و  زمیــن  کمبود   

بی اعتنایی به نوسازی بافت های فرسوده
یکی از مهم ترین موانع رونق تولید مســکن را 
می توان افزایش روزافزون قیمت زمین و درنتیجه 
کاهش حاشیه سود ســازنده دانســت. در کنار 

افزایش قیمت زمین، می بایست به موضوع کمبود 
زمین در کلانشــهرها خصوصاً پایتخت نیز اشاره 
کرد. در حال حاضر مهم ترین منبع تأمین زمین 
ساخت واحد مســکونی در تهران، غیر از اراضی 
محدود در منطقه 22، نوسازی بافت های فرسوده 

و تجمیع ریزدانه هاست.
متأســفانه برنامه دولت برای بازســازی بافت 
فرسوده نیز چندان پیش نرفته است. طبق وعده 
دولت، قرار بود بافت های فرسوده با تخصیص منابع 
از صندوق توسعه ملی به صورت گسترده نوسازی 
و احیا شــود اما تا کنون نه تنها تسهیلات ارزان 
قیمت به توســعه گران و فعالان بخش خصوصی 
در بافت های فرســوده پرداخت نشده، بلکه حتی 
به نظر می رســد با افزایش قیمت مسکن در یک 
سال گذشته، اصل اجرای این طرح بدون تخصیص 

یارانه های دولتی غیر اقتصادی باشد.
جزئیاتی که همچنان مبهم باقی مانده است

سید مجید نیک نژاد، توسعه گر بافت فرسوده با 
بیان اینکــه موارد حقوقی اجرای طرح نوســازی 
بافت های فرســوده همچنان در ابهام قــرار دارد، 
گفت: به عنــوان مثال عرصه اراضــی اجرای این 
طرح )اراضی واقع در بافت فرسوده( که در اختیار 
دستگاه های دولتی است، معلوم نیست با چه سبک 

و سیاقی به توسعه گران واگذار می شود.
وی افزود: مواردی چون قانــون بیمه کارگران 
ساختمانی، ماده 77 قانون مالیات های مستقیم، 
قانون پیش فروش ساختمان، انحراف سازمان های 
نظام مهندســی از جایگاه قانونی آنها و همچنین 
قانونی توســعه گر در  جایــگاه  نشــدن  تعریف 
دســتگاه های ذی ربط مانند شــهرداری ها موانع 
اصلی ورود انبوه سازان و توسعه گران به بافت های 
فرســوده برای نوســازی و افزایش تولید مسکن 

محسوب می شوند.
 حاشیه سود کمتر از بازارهای موازی، 

عامل عدم اقبال انبوه سازان به ساخت و ساز
نرگس رزبان، کارشــناس اقتصاد مسکن یکی 
از علل عدم استقبال سازندگان از تولید مسکن را 
سود پایین این بخش و سود بالای بازارهای موازی 
مانند خرید و فروش مسکن، ارز، سکه و تا حدودی 
سهام و اوراق مشارکت 18 درصدی بانک ها عنوان 

کرد.
به گفته این کارشــناس اقتصــادی، بالاترین 
ســود ساخت و ســاز در کلانشــهرها به پایتخت 
تعلق دارد که در بهترین حالت می تواند ســودی 
حدوداً 15 درصدی و معادل ســود ســپرده های 
بانکی بــه ســرمایه گذار در حوزه ساخت و ســاز 
مسکن اختصاص بدهد؛ بنابراین طبیعی است که 
سازندگان رغبتی به حضور در عرصه انبوه سازی 

ندارند.
 دولت زمین رایگان در اختیار انبوه ساز 

قرار دهد
مهــدی غلامی، کارشــناس اقتصاد مســکن 
نیز معتقد است برای رفع موانع پیش روی رونق 
تولید مسکن، دولت و وزارت راه و شهرسازی باید 
از ابزارهــای در اختیار خود ماننــد زمین رایگان 
یا کاهش هزینه های مؤثر در قیمت تمام شــده 
ساخت و ساز مانند هزینه انشــعابات )آب، برق، 
گاز، فاضلاب(، صدور پروانه ساختمانی، هزینه های 

نظارت نظام مهندسی و … استفاده کنند.
 طرح کارت اعتباری مصالح ساختمانی 

و سردرگمی انبوه سازان
محمد اسلامی وزیر راه و شهرسازی نیز بارها بر 
استفاده از کارت اعتباری خرید مصالح ساختمانی 
برای کاهش قیمت تمام شده ساخت و ساز تأکید 

کرده بود.
اگرچه وی در حاشیه بازدید از پروژه های مسکن 
مهر پردیس در جمع خبرنــگاران درباره جزئیات 
کارت خرید مصالح ساختمانی، اعلام کرد در این 
طرح، بانک عامل، مصالح ساختمانی را به صورت 
انبوه از تولیدکننده مصالح خریداری کرده تا بتواند 
تخفیف 30 درصدی بگیرد و ســپس این مصالح 
با همان قیمت خرید به سازنده واگذار می شود تا 
درنتیجه یکی از فاکتورهای افزایش قیمت مسکن 
حذف شود؛ اما تاکنون سازوکار اجرایی این طرح را 

توضیح داده نشده است.

 مشکل افزایش تعرفه نظام مهندسی 
در همیــن خصوص فرشــید پورحاجت، دبیر 
کانون سراسری انبوه سازان اظهار داشت: 5 سال 
تمام است که موانع تولید مســکن را به دولت و 
مجلس اعلام کرده ایم. از نظر ما تا وقتی این 5 مانع 
شامل قانون بیمه کارگران ساختمانی، قانون پیش 
فروش ساختمان، مالیات بر ساخت و ساز، قانون 
نظام مهندسی و سیســتم بانکی اصلاح نشوند، 
تولید مسکن رونق نمی گیرد و امکان کاهش قیمت 

وجود ندارد.
وی با بیان اینکه ریسک ساخت و ساز به شدت 
افزایش یافتــه افزود: جالب اینجاســت که همه 
دست اندرکاران اتفاق نظر دارند که این موارد باید 
اصلاح شود اما مشخص نیست مسئولیت اصلاح 
این مــوارد با کدام نهاد اســت؟ دولت، مجلس یا 

بخش خصوصی؟
پورحاجت با اشــاره به طــرح کارت اعتباری 
مصالح ساختمانی گفت: این طرح در حالی اعلام 
می شود که نه تنها انبوه ســازان با کمبود مصالح 
روبرو نیستند بلکه تولیدکنندگان مصالح به دلیل 
نبود مشــتری، ظرفیت تولید خود را به یک سوم 
کاهش داده اند. اساساً موضوع این است که هزینه 

تولید افزایش یافته است.
وی با اشاره به افزایش عوارض اصلی در صنعت 
ساخت و ساز از سوی »کمیســیون تقویم املاک 
کشور« وابسته به سازمان امور مالیاتی ادامه داد: 
این عوارض با 20 نوع عوارض صنعت ساختمان به 
خصوص عوارض نوسازی و صدور پروانه ساختمانی 
ارتباط مستقیم داشته و سبب افزایش آنها می شود 
که نهایتاً ارزش معاملاتی امــلاک را تا 80 درصد 
افزایش می دهد. این کمیســیون ارزش معاملاتی 
املاک را تعیین کرده و شهرداری هم برای تعیین 
نرخ عوارض ساختمانی از مصوبه این کمیسیون 
بهره می برد. دبیر کانون سراســری انبوه ســازان 
یادآور شد: وقتی مردم توان خرید مسکن ندارند، 
معلوم است که دیگر انبوه ســاز وارد عرصه تولید 
مسکن نمی شود. از یک سو مسئولان وزارت راه و 
شهرسازی شعار تعدیل بازار مسکن را سر می دهند 
و از ســوی دیگر به ســازمان های نظام مهندسی 
استان ها مجوز افزایش 25 درصدی تعرفه خدمات 

را می دهند که اینها با هم تناقض دارد.

کارشناسان ساختمان و مسکن نظر می دهند
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البرز  اســتیل  صنایع  شــرکت 
)ســهامی خــاص( تولیدکننده و 
ســینک  پیشــگام  صادرکننده 
خاورمیانــه  در  ظرفشــویی 
فعالیت خود را از ســال ها پیش با 
پیشرفته ترین ماشین آلات در شهر 

شیراز آغاز کرد.
البرز  اســتیل  صنایع  شــرکت 
اکنون پس از سال ها تجربه ظرفیت 
تولیــدات خــود را در محصولات 
سینک، اجاق گاز و هود به بیش از 
1.500.000 قطعه محصول در ســال 
ارتقاء بخشــیده و تولیدات خود را 
در بیش از 200 مــدل در بازارهای 
داخلی و بیش از 40 کشــور جهان 
از جملــه کشــورهای خاورمیانه، 
آفریقا،  کانــادا، جنوب  دور،  خاور 

اقیانوسیه و اروپا عرضه می نماید.
نمایشــگاه  نوزدهمیــن  در 
بین المللی ســاختمان به ســراغ 
نوید ایزدپنــاه؛ مدیرعامل توانمند 
و پر تلاش اســتیل البرز رفتیم تا 
کارآمد  مدیر  این  دانش  و  تجربه ها 
را در اختیــار مخاطبان »اقتصاد و 

نمایشگاه« بگذاریم.

 در زمینه خدمات پس از فروش 
البرز چه  استیل  و مشتری مداری، 

اقداماتی انجام داده است؟ 
خدمات پــس از فروش در اســتیل 
البرز جزو خط قرمزهای ما اســت. یکی 
از کارهایی که در راســتای مشــتری 
مداری انجــام داده ایم این اســت که 
بودجــه تبلیغات شــرکت را طی 5-4 
سال گذشــته کاهش دادیم که بتوانیم 
در بخش خدمات پس از فروش سرمایه 

بیشتری بگذاریم. اینک می توانم بگویم 
در بخش سینک و گاز و هود، به اذعان 
بهترین خدمات  کنندگان  تمام مصرف 
پس از فروش کــه در کالاهای ایرانی و 
خارجی ارائه می شود، متعلق به استیل 
البرز اســت. در تهــران در کمتر از 24 
ســاعت نصاب مــا در مکان مشــتری 
حضور می یابــد. اگــر مصرف کننده از 
نصاب ناراضی باشد، نصاب دیگری اعزام 
می کنیم. پاســخگویی مان به مشتری 
24 ســاعته اســت. به اذعــان مصرف 
کننده ها  خدمات پــس از فروش ما بی  

نقص است.
 نظرتــان را در خصــوص کم 
صنعت  در  کــه  هایی  وکاســتی 

ساختمان وجود دارد، بیان کنید. 
صنعــت ســاختمان مثــل خیلی از 
صنایع دیگر از نداشــتن استانداردهای 
اجرایــی لطمه خــورده و می خورد. در 
زمینه تولیــد محصولاتی که در صنعت 
در  اســتفاده می کنیم شاید  ساختمان 
دنیا یکــی از بهتریــن تولیدکننده های 
انواع محصولات از جمله تولید سیمان و 
فولاد تا کاشی و سرامیک هستیم، ولی 
از نظر استانداردسازی در صنعت دچار 
مشکل هستیم. اینکه نصاب ها و افرادی 
که قرار اســت این محصــولات را روی 
هم ســوار کنند شناسنامه کاری ندارند 

و اگر شــما ناراضی باشــید هیچ جایی 
نیســت که نظارت کنــد و تذکر بدهد، 
بسیار مساله ساز و مشکل ساز است. این 
مورد را در زمینه اجرای اســکلت فلز تا 
بتن ریزی هم می توانید ببینید. یک بتن 
ریز می آید کار بتــن را انجام می دهد 
ولی اگــر از او ناراضی باشــید مرجعی 
برای شــکایت و رســیدگی به موضوع 
نمی یابیــد. بــه عبارتی سیســتم های 
اســتاندارد با اینکه تدوین شــده ولی 

درست اجرا نمی شود.
 مهم ترین دستاوردهای شرکت 

شما در سال 97 چه بوده است؟
زنــده مانــدن! به قــول آقــای وزیر 
می گویند هدفشــان در ســال 97 این 
بود که یک سری صنایع زنده بمانند. ما 
جزو آن صنایعی بودیم که زنده ماندیم.

 وضعیت صادرات محصولاتتان 
به چه صورت است؟

اگر اجــازه دهنــد می توانیم صادرات 
انجــام دهیم ولــی فعــلا تحریم های 
داخلی در جهت صادرات داریم. از سوی 
وزارتخانه ها، بانک مرکزی و اداره دارایی 
نگاه بدی به ما می شود. فضای سنگینی 
در کشــور ایجاد شــده که صادرکننده 
خیانت می کنــد و کالا از ایران بیرون 
می برد و این باعث شــده نگاه عمومی 
و ذهنی غلط در کشــور ایجاد شــود. 
در واقع باید گفت کــه نهضت صادرات 
تبدیــل بــه نهضت عــدم صــادرات و 
ممنوعیت آن شده است. سال 97 را می 
نهضت ممنوعیت صادرات  توان ســال 

نامید. 
 باتوجه به موانع و مشکلات چه 

درخواستی از مسئولان دارید؟
خواهشــم از مســئولان این است که 

در زمینــه صنعت ســاختمان، آنچه را 
کــه در قانون آمــده از جملــه محدود 
کردن کارهای غیر استاندارد را جدی تر 
انجــام دهند. طبق قانــون اکثر مصالح 
ســاختمانی شامل اســتاندارد اجباری 
هســتند. این نکته خیلی خوبی اســت 
که نهادهــای نظارتی در مــورد اجبار 
اســتاندارد بودن کالا برای مواد غذایی 
مثال  برای  یعنی  می کنند  سخت گیری 
اگر محصول لبنی غیر اســتاندارد را در 
یک مغازه ببینید و گزارش دهید ضابط 
غذایی برخورد می کنــد و می گوید این 
محصول لبنی استاندارد ندارد و تاییدیه 
بهداشــت ندارد و باید جمع آوری شود. 
در نتیجه وقتی به عنوان مصرف کننده 
وارد سوپرمارکت می شوید با اطمینان 
خاطر رفتار می کنید و می دانید کالای 
غیراستاندارد در این شبکه وجود ندارد 
و اگر هم موجود باشــد برخورد قضایی 
می شــود. اگر شــما هم جایی محصول 
غیراســتاندارد دیدید به خود این حق 
را می دهید که شــکایت کنید. ولی در 
صنعت ســاختمان اینطور نیست. وقتی 
به اداره اســتاندارد مراجعــه می کنیم، 
قضایــی می گوییم محصولی  پلیس  به 
که در بازار وجود دارد مهر اســتاندارد 
ندارد و تست استاندارد درباره آن اتفاق 
با بی تفاوتــی برخورد  نیافتاده بســیار 

می شــود و در نتیجــه مصرف کننــده 
نهایی دچار ســردرگمی شدیدی است. 
اگــر به جایی مثــلا به زیر پــل حافظ 
برویــد،80-90 درصد کالاهــا در آنجا 
غیراســتاندارد است و کســی به عنوان 
ضابــط قضایی نمی گویــد وقتی چنین 
مارک خارجــی روی کالا زده شــده، 
تاییدیه اســتانداردش کجاست؟ تقریبا 
می توانــم بــه قاطعیت بگویــم به جز 
7-8 برند اســتانداردی که نشان دارند 
و در وبســایت اداره استاندارد می توانید 
چک بکنیــد که اینها اســتاندارد دارد، 
مابقی برندهــا دیگر چه مشــهورترین 
برنــد خارجــی روی آن خورده باشــد 
چه نه، کلا کالای غیراســتاندارد است. 
می خواهم چند مثال بزنم شاید شما را 
شوکه کند. یکی همین اجاق گاز است. 
یکی ماکروویو اســت. 95 درصد ماکرو 
ویوی کــه در ایران فروخته می شــود 
استاندارد نیست. استیل البرز جزو چند 

تولید کننده ای است که نشان استاندارد 
ماکروویو دارد. نشــان سخت گیرانه ای 
هم هست. ماکروویو عرضه شده در بازار 
را تست کرده ایم و دیده ایم 30 برابر حد 
مردم  تولید می  کند.  تشعشع  استاندارد 
هم استفاده می کنند. خیلی بی تفاوت و 
فقط به خاطر اینکه اسم ژاپنی و آلمانی 
روی آن خورده در حالی که اینها قاچاق 
می شــوند و بدون اســتاندارد در شبکه 
توزیع فروخته می شــوند. بی توجهی به 
استاندارد یک فاجعه است که در صنعت 
ایران اتفــاق می افتد و حتی در تیرآهن 
و محصولات ســاختمانی و اجاق گاز و 
ماکروویو و کولــر هم می توانید ببینید. 
اکثــر کولــرگازی هایی کــه در ایران 

می بینید استاندارد ندارند. 
 حتی برندهای معروف؟

برندهای معــروف را هم که می بینید 
15 درصدشــان اســتاندارد دارند. 85 
درصد برند کپی شــده و فیک اســت. 

می توانیــد ایــن را چک کنید. شــکل 
محصول را نگاه می کنید شماره سریال 
محصول را در وبســایت ســازنده بزنید 
ببینید چنین ســریال و طرحی وجود 
می پرســید  از مصرف کننــده  نــدارد. 
ســاخته  ایران  این مخصوص  می گوید 
شده است. فکر می کنید بازار ایران بازار 

بزرگی است که کالا برایش تولید شود؟ 
این دروغ محض اســت. اسم محصول 
را در وبســایت تولیدکننده چک کنید 
چنین محصولی وجود ندارد. متاســفانه 
توجه به کالای بدون استاندارد و خرید 
مصرف کننــده بزرگ تریــن چالش ما 

است. 

توصیه نوید ایزدپناه مدیرعامل شرکت صنایع استیل البرز:

مسئولان و هموطنان، استاندارد کالاها را جدی بگیرند
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دو خبر از غرفه آذرخش در نوزدهمین نمایشگاه صنعت ساختمان:

سبد محصولات آذرخش متنوع  تر شد 

 آذرخش به فعالان صنعت ساختمان 
توجه ویژه دارد

»محســن ســیفی« ریاســت هلدینــگ 
بین المللی آذرخــش در گفت و گو با خبرنگار 
اقتصــاد و نمایشــگاه با اشــاره به شــرایط 
ســخت اقتصادی ســال گذشــته فعالان و 
دســت اندرکاران تولید ملی گفت: »آذرخش 
به عنــوان محصول ایرانــی باکیفیت و برند 
برتر حوزه آجرنمای ســاختمان امســال با 
هدف حمایت از فعالان ایــن حوزه تصمیم 
گرفت تا در نمایشــگاه صنعت ســاختمان 
تخفیفی ویژه به مشــتریان خود ارائه کند. 
در ابتدا تصمیم گرفتیم ایــن تخفیف فقط 
محدود به نمایشگاه صنعت ساختمان باشد 
اما به واسطه نمایندگی های متعددی که در 
سراسر کشــور داریم و نیز از آنجا که ممکن 
اســت برخی مشــتریان به هر دلیلی امکان 
حضور در نمایشــگاه صنعت ســاختمان را 
نداشته باشند، دوره شمول این تخفیف را از 

ششم الی هفدهم مرداد ماه در نظر گرفتیم 
تا طیف گسترده ای از مشــتریان بتوانند از 

این امکان استفاده کنند.«
به گفته محسن ســیفی، در ایام برگزاری 
نمایشــگاه صنعــت ســاختمان، در غرفــه 
آذرخش در سالن 38 مشتریان می توانند با 
انتخاب محصول مورد نظر خود، خرید انجام 

داده و در نمایشگاه پیش فاکتور اخذ کنند.
ســیفی با ابراز امیدواری نســبت به رونق 
صنعــت ســاختمان افــزود: »مخاطب این 
تخفیــف ویــژه مصــرف کننــدگان خُرد، 
و...  معماران  بــزرگ،  پروژه های  پیمانکاران 
خواهند بود و امیدواریم در ایام تابستان که 
با رونق ساخت و ساز همراه است، بتوانیم با 
این رفتار حمایتی به رونق تولید ملی کمک 

کنیم.«
بــا بیــش از چهارصد  آذرخش امســال 
محصول متنوع و جذاب در حوزه آجرنســوز 

نمای ساختمان در نمایشــگاه حضور دارد. 
علاقه مندان بــه بازدیــد از غرفه آذرخش 
می تواننــد از ســاعت 10 الــی 18 به غرفه 
آذرخش در ســالن 38 نمایشگاه بین المللی 

تهران مراجعه کنند.
 محصولات جدید کارخانه آذرخش، 
هدیه  ها  به ساختمان  را  بصری  زیبایی 

می دهد
در نوزدهمین نمایشگاه بین المللی صنعت 
اتفاق های  آذرخش شــاهد  ساختمان غرفه 
دیگری نیز هســت. گــروه کارخانجات آجر 
نســوز نمــا آذرخش کــه در طــول نوزده 
نمایشــگاه صنعت  برگزاری  دوره گذشــته 
ســاختمان، پای ثابت این رویــداد بوده هر 
ســال با محصولی تــازه در این نمایشــگاه 
آذرخش  است.  بوده  بازدیدکنندگان  میزبان 
که اسفند ماه ســال 96 چهارمین کارخانه 
تولید محصــولات خــود را با خــط تولید 

شرکت ساکمی ایتالیا و بر اساس جدیدترین 
فنــاوری روز اروپا راه اندازی کرده، امســال 
در نمایشــگاه از محصولات جدید این خط 
تولیدی رونمایی نمود و علاقه مندان به حوزه 

ساختمان سازی و معماری را غافلگیر کرد! 
به گفته »محمد علی ســیفی کاشــانی« 
آذرخش،  بین الملل  هلدینــگ  رییس  نایب 
 AB محصولات جدید این شــرکت بــا کُد
شناخته می شــوند و نســبت به محصولات 
قبلی کارخانجات آذرخش ضخامت کمتری 
دارند که این مســئله باعث خواهد شد تا در 
ساخت و ساز ســاختمان ها، نمای ساختمان 

سبک تر شود. 
به گفتــه محمدعلــی ســیفی، آجرهای 
جدید آذرخش با بهره گیری از فرمولاسیون 
خاص و انحصاری آذرخش تولید می شوند و 
ضخامت آن ها بین پانزده تا ســی میلی متر 
اســت که این آجرها نســبت به محصولات 

قدیمی آذرخش سبک تر و نازک تر هستند. 
با این حرکت آذرخــش، یکی از دغدغه های 
مهم سازندگان مســکن برای سبک تر کردن 

نمای ساختمان رفع می شود. 
به گفته نایب رئیــس هلدینگ بین الملل 
آذرخــش، در کارخانه 4 آذرخــش تاکنون 
بیش از دویست مدل محصول تولید شده و 
در سال جاری تعداد این محصولات به بیش 
از چهارصد مدل خواهد رسید که با احتساب 
این محصولات در کنار دیگر خط های تولید 
آذرخش، سبد کلی این شــرکت به بیش از 
هزار نوع محصول خواهد رسید و این تنوع، 
همه سلایق معماران، طراحان و فعالان بازار 

مسکن را پاسخ خواهد داد.
علاقه منــدان به بازدیــد از غرفه آذرخش 
می تواننــد تا نهــم مــرداد ماه از ســاعت 
10 الــی 18 به غرفــه آذرخش در ســالن 
 38 نمایشــگاه بین المللــی تهــران مراجعه 

کنند.

نوزدهمین نمایشگاه صنعت ساختمان یکشنبه ششم مرداد ماه در محل 
دائمی نمایشــگاه های تهران کار خود را آغاز کرد. گروه بین المللی آذرخش 

دست پرُ به این نمایشگاه آمده و اتفاق هایی ویژه در حوزه صنعت ساختمان 
را رقم زده است.

در ایام برگزاری نمایشگاه 
صنعت ساختمان، در غرفه 

آذرخش در سالن 38 
مشتریان می توانند با انتخاب 
محصول مورد نظر خود، خرید 

انجام داده و در نمایشگاه 
پیش فاکتور اخذ کنند

 آجرهای جدید آذرخش با 
بهره گیری از فرمولاسیون 
خاص و انحصاری آذرخش 
تولید می شوند و ضخامت 

آن ها بین پانزده تا سی میلی 
متر است
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گزارش تصویری

نوزدهمین نـمـایـشگاه بـیـن الـمللـی
صنعت ساختمان  به روایت تصویر

صد صنعت- فضای باز سالن 40

استیل البرز- سالن 38

زمین بنانما قم - فضای باز روبروی سالن38 جنب سالن میلاد

نما بنا - سالن41 44Aتندیس نمای آرمان - سالن آرمان تهویه الوند- فضای باز سالن 8

آجرنماچین - سالن38

آذرخش قم- سالن 38

رادین همکاران بهتا-سالن 14

نفکو)نار ایمن فرنام کهن( - سالن 38
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گزارش تصویری

نوزدهمین نـمـایـشگاه بـیـن الـمللـی
صنعت ساختمان  به روایت تصویر

بازدید وزرای راه و شهرسازی و صنعت، معدن و تجارت 

از نوزدهمین نـمـایـشگاه بـیـن الـمللـی صنعت ساختمان  به روایت تصویر
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شــرکت داتیس یکی از تولیدکنندگان 
داخلی لوازم خانگی و آشــپزخانه، امسال 
نیــز همچــون ســال های گذشــته در 
نمایشگاه صنعت ســاختمان حضور فعال 
دارد و محصولات جدید خود را در معرض 

دید و قضاوت عموم قرار داده است.
به گــزارش قائــم آنلاین، بنابــر اعلام 
داتیــس، پدیــده شــرکت داتیــس در 
نمایشگاه امسال، رونمایی از فرهای توکار 
78 لیتری اســت که بیشــترین حجم فر 
توکار موجــود در بازار را دارا می باشــد و 
برای اولین بار توســط شرکت داتیس در 

ایران تولید شده است.
از دیگــر محصولاتی که در نمایشــگاه 
امســال به نمایــش عمومــی در خواهد 

آمد، »هود مورب ماتینا الترا« اســت که 
رنگ ســفید و ظاهر زیبای آن، این هود 
را از هودهای دیگــر داتیس متمایز کرده 
و بــرای افرادی که به دنبــال محصولات 
خاص و یکتا برای آشپزخانه خود هستند، 

می تواند مورد استفاده قرار بگیرد.
از تغییرات جدیدی که در اجاق گازهای 
صفحه ای داتیس ایجاد شده است و این 
اجاق گازها را از سایر اجاق گازهای موجود 
در بازار متمایز کرده؛ می توان به استفاده 
از ســر شــعله و فندک الکتریکی ساباف 
ایتالیا، ولوم های باکالیت و… اشاره کرد 
که این قطعــات منحصراً در اجاق گازهای 
داتیس بــه کار رفتــه و ســبب افزایش 
کارایی، زیبایی و عمر این اجاق گازها شده 

است.
این نمایشــگاه فرصت بســیار مغتنمی 
برای تمام فعالان عرصــه تامین و تولید 
لوازم آشــپزخانه و تجهیزات ســاختمان 
می باشــد تا به صورت چهره بــه چهره با 
مدیران داتیس دیدار داشــته باشند و از 
نزدیک با دستاوردهای جدید این شرکت 

آشنا شوند.
بین المللــی  نمایشــگاه  نوزدهمیــن 
صنعــت ســاختمان از 6 تــا 9 مردادماه 
امســال در محل دایمی نمایشــگاه های 
برگزاری  تهــران در حــال  بین المللــی 
اســت و شــرکت داتیس غرفه خود را در 
 ســالن میلاد 31A، غرفه 21 برپا  کرده 

است.

فر تو کار و هود مورب داتیس دیدن دارد

رونمایی از جدیدترین محصولات داتیس در نوزدهمین نمایشگاه صنعت ساختمان

شـرکت تندیـس نمای آرمـــان در سـال 1382 از 
مجموعـه بازرگانـی ربیعـی بـا هـدف عرضه مصالـح 
نویـن در صنعـت ســـاختمان، شـــکل گرفت. این 
شـرکت اولیـن عرضه کننده شیشـــه های دکوراتیـو 

Stain Galss و Art Glass در ایـران مـی باشـد.
همزمـــان بـــا معرفـــی ورق آلومینیـــوم کامپوزیـــت پنـــل 
ALUMINIUM  COMPOSITE PANEL ))ACP در دنیا ، 
این شـرکت از زمـره پیشـگامان معرفی این سیسـتم نما در ایران از سـال 
1382با برند ALUBOND بـوده و همچنین در سـال 1390موفـق 
بـه اخـذ نمایندگـی از شـرکت Ceramica Mayor اسـپانیا و عرضـه 

سیسـتم نمـای مدرن تراکوتا پانـل گردید.
 ، ALUBOND بـا توجـه بـــه عرضه محصـــولات تقلبی با برند
شـــرکت تندیس نمای آرمان در ســـال 1390 اقدام بـه ثبـت برنـد 
اختصاصـی GalaxyBond جهت تولیـد ACP با حداکثرکیفیت با 
پوشـش FEVE و PVDF و همچنیـن Atlas Bond جهـت تولید 

ACP اکونومی جهت اسـتفاده در دکوراسـیون داخلـی و تابلو، نمود.
 Galaxy در سـال 1391تولیـــد ورق هـای کامپوزیـت نمـا بـا برنـد
Bond در ایـران به صورت CKD با ماشـین آالت پیشـرفته، سیسـتم 
کنتـرل کیفـی مســـتمر و دقیق جهـــت تضمین کیفیت محصـول 
تولیـــدی، آغاز گردید. اسـتفاده از کویل هـــای بـا پوشـش PVDF و 
FEVE و درخواســـت بالاتریـن ضخامت رنـــگ با بالاترین درصـد 
مواد PVDF و رعایـــت دقیـق ضخامـت آلومینیـــوم از معتبرتریـن 
تولیدکنندگان بیـن المللی کویـل آلومینیـوم و همچنین کنترل دقیـق 
آزمایشـگاهی مـواد اولیـه جهت صحت ضخامت و نوع پوشـش بخشـی 
از فرآیندیسـت کـه موفقیت و خوش نامـی GalaxyBond را در بـازار 

رقابتـی به ارمغان آورده اسـت.
بـا هـدف اعتلای کیفی در صنعـــت آلومینیـوم کامپوزیت در ایـران 
وایجاد تنـوع بیشـــتر در محصولات ACP شـده بـــا پوشـش هـای 
 PVDF ، Brush ، Anodizedطـرح چـوب ، FEVE جدیـد شـاین
Mirror، شـرکت تندیـس نمای آرمـان با اتکال بـه خداوند متعال شـعار 
»گلکسـی باند انتخـاب کیفیت و تعهد« را سـرلوحه کار خـود قـرار داده 

اسـت و امیـدوار اسـت بـا ترویـج ایـن شـعار و افزایش سـطح دانـش فنی 
همـکاران و کارفرمایـان و ارتقـای سـطح انتظـارات کیفـی آنـان شـاهد 
حـذف رقابت مخـرب در کاهـش کیفیت و قیمـت و به جـای آن ناظـر 

ارتقـا و اعتلای این صنعت باشـیم.
حجت الله ربیعي بنیانگذار و موســس و رئیس هیات مدیره شــرکت 
تندیس نماي آرمان که نیم قرن سابقه و تجربه و دانش صنعتی و اقتصادی 
دارد، در گفتگو با »اقتصاد و نمایشــگاه« ضمــن ارائه مطالبی که از نظر 
خوانندگان گذشت افزود: با توجه به افزایش تقاضاي ورق کامپوزیت در 
دهه و همچنین عرضه 2 تا از بهترین برندهاي کامپوزیت شرکت با نام هاي 
Galaxy Bond و Atlas Bond ما شاهد رشد هر ساله برندها بوده ایم 

تا امروز که به عنوان 2 برند برتر ایران  مطرح هستند.
وی توضیح داد که تولید ورق کامپوزیت ضد حریق مهم ترین دستاورد 
سال 97 بود و با توجه به نیاز بازار داخلي و خارجي، مهم ترین برنامه آتي 

شرکت راه اندازي خط تولید جدید و افزایش حجم تولید مي باشد.
این تولیدکننده ادامه داد: ورق آلومینیوم کامپوزیت به دلیل وزن کم و 
پوشش های زیبا و پایدار در برابر عوامل جوی ابزاری مدرن جهت پوشش 
نمای ساختمان و کاربرد در دکوراسیون داخلی است، ولی متاسفانه برخی 
تولیدکنندگان و متولیان برند در صنعت ACP در ایران با قربانی کردن 
کیفیت با روش هایی مثل کاهــش ضخامت آلومینیوم، کاهش ضخامت 
رنگ، استفاده از پوشش پلی استر و یا پلی اتیلن نامرغوب در پی سودجویی 
بیشتر بوده و همچنین با عناوین متقلبانه ای چون USA و غیره به فریب 
همکاران و مصرف کنندگان پرداخته و موجبات افول و عدم اعتماد به این 
صنعت را پدید می آورند. به گفته ربیعی در حال حاضر ســهم صادرات 
شرکت نسبت به فروش داخلي ســهم چشمگیري نیست ولي مدیریت 
شرکت کوشش می کند با اجراي برنامه توسعه آتي شرکت این سهم به 
سرعت افزایش پیدا کند. بنیانگذار شــرکت تندیس نمای آرمان تاکید 
دارد که: به عقیده من محصول هر قدر هم با کیفیت باشد در صورتي که 
خدمات پس از فروش مناسب نداشته باشد، در سال هاي اولیه فعالیتش 
شکست خواهد خورد، ما افتخار مي کنیم که شرکت توانسته با استفاده از 
دو اصل کیفیت محصول و کیفیت خدمات پس از فروش بیش از دو دهه، 

بي وقفه به فعالیتش ادامه دهد و رشد کند.

حجت الله ربیعی بنیانگذار و رئیس هیات مدیره شرکت تندیس نمای آرمان 

رمز ماندگاری و توسعه »تندیس نمای آرمان« 
کیفیت محصول و خدمات پس از فروش است 

شرکت ذوب آهن اصفهان در نوزدهمین نمایشگاه 
بین المللی صنعت ســاختمان تهران که در روزهای 
6 الی 9 مرداد ماه جاری در محل دائمی نمایشــگاه 
بین المللی تهران در حال برگزاری اســت، حضوری 

فعال دارد.
  به گزارش معدن نیوز، غرفــه ذوب آهن اصفهان 
بــا نمایــش جدیدترین تحــولات ومحصــولات و 
کارشناسان این شرکت با توضیحات و راهنمایی های 
خود در ســالن 35 نمایشــگاه در روز های مذکور 

پذیرای حضور میهمانان و بازدیدکنندگان است.

حضور فعال ذوب آهن در نمایشگاه بین المللی صنعت ساختمان 
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Test & Drain Valve

در دو مدل: 

 LCD 1- با
LCD 2- بدون
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امیرعباس بصیری طهرانی مدیرعامل شرکت »رادین همکاران بهتا«

نرم افزار ISIX برای عرضه جهانی طراحی و تولید شده است

شــرکت »رادیــن همکاران 
بنیان  دانش  شرکت  یک  بهتا« 
اســت که با حضــور جمعی از 
متخصصــان توانمنــد ایرانی 
و  کارگیری  »به  با چشــم انداز 
پیاده ســازی فناوری های نو و 
ابزارهــای روز دنیا در مدیریت 
طرح و ســاخت و بهره برداری 
تاسیس  عمرانی«  پروژه های  از 
شده است. اســتفاده از دانش 
بر  تکیه  و  دنیــا  روز  مدیریت 
تجربیات  و  توانمند  متخصصان 
به دســت آمــده از مدیریت 
بر  بالغ  اطلاعات طرح و ساخت 
پروژه های  مربع  متر   000،700،1
زیربنایی و ســاختمانی، باعث 
گردیده تا این شــرکت بتواند 
برای  لازم  ابزارهــای  و  دانش 
فناوری های  از  موثر  بهره گیری 
نویــن را در مدیریــت طرح و 

ساخت پروژه ها نهادینه کند. 
هم اکنون، این شرکت با تکیه 
بر نیروی انسانی متخصص خود، 
توان تخصصی فنی و مدیریتی، 
موفق  تجارب  و  دنیا  روز  دانش 
بین المللی  و  داخلی  شــاخص 
به ارائه خدمــات و محصولات 
خــود بــه ســرمایه گذاران، 
مالی،  منابع  تامین کننــدگان 
دولتی،  و  خصوصی  کارفرمایان 
مشاوران،  پیمانکاران،  مالکان، 
بهره  و  متخصصان  کارشناسان، 
برداران از پــروژه های عمرانی 
می پــردازد.    شــرکت رادین 
همکاران بهتا حضور گســترده 
نوزدهمین  در  چشــمگیری  و 
المللی صنعت  بین  نمایشــگاه 
عباس  امیر  دارد.  ســاختمان 
مدیرعامل  طهرانــی،  بصیری 
کوشــا و آینده نگر این شرکت 
است که حرف های شنیدنی از 
دارد  اش  تولیدی  فعالیت  روند 
. گفت و گوی نشریه »اقتصاد و 
نمایشگاه » را با وی می خوانید. 

 با توجه بــه اهمیت صنعت 
شما  برند  کشور،  در  ساختمان 
این صنعت  در  جایگاهــی  چه 

دارد؟ 
شــرکت رادیــن همــکاران بهتا 
یکــی از شــرکت های پیشــرو در 
حــوزه کاربرد فناوری هــای نو در 
عمرانی  های  پروژه  مدیریت  زمینه 
در ســطح کشــور و حتی در حوزه 
بین الملل می باشــد. این شرکت با 
سابقه هشت ســال فعالیت متمرکز 
و   )BIM( بیــم  فنــاوری  روی 
فنــاوری در خدمات  ایــن  کاربرد 
مدیریتی خــود و تولید نــرم افزار 
مدیریتــی ISIX به عنــوان اولین 
شــرکت ایرانی تولید کننــده نرم 
افزار تخصصــی مدیریتی مبتنی بر 
فناوری بیم، تدوین کتب و نشریات 
مختلف در این حوزه و پشــتیبانی 
مالی و معنــوی از پایــگاه خبری 

بیمانا بعنوان اولیــن پایگاه خبری 
فناوری  بر  مبتنــی  پروژه  مدیریت 
بیم در طول چند ســال گذشــته، 
نقش قابل توجهی در فرهنگ سازی 
و تولید دانش بومی در کشور بازی 
کرده است. شایان ذکر است که هم 
اکنون فناوری بیــم در مرکز توجه 
اصحاب صنعت ســاخت در سراسر 
دنیا قرار داشــته و در بســیاری از 
کشــورهای توســعه یافته استفاده 
از این فناوری در صنعت ســاخت 

الزامی شده است. 
 مهم ترین دستاورد شرکت 
شما در سال 97 چه بوده است؟ 
مهم ترین دستاورد شرکت رادین 
همکاران بهتا در ســال 97، تجاری 
ســازی اولیــن مــاژول از نرم افزار 
 ISIX عنوان  تحت  مدیریتی خود 
Basic و عرضه آن به بازار ساخت 
و ســاز کشــورمان بوده است. این 
نرم افــزار به عنوان یکــی از معدود 
نرم افزارهای بــرآورد هزینه و منابع 
پروژه در بســتر ماکت ســه بعدی 
دیجیتالــی در ســطح بین الملل و 
اولین نرم افــزار تخصصی مبتنی بر 
فنــاوری بیم در داخل کشــور می 
باشــد. این نرم افزار اخیــرا تاییدیه 
کانون مهندســی هزینه ایــران را 
به عنــوان مرجع ارزیابــی ابزارها و 
مهندســی  با  مرتبط  افزارهای  نرم 
هزینه دریافت کرده اســت. شایان 
ذکر اســت به دلیــل طراحی ویژه 
و تکنولــوژی های بــه کار رفته در 
طراحی و تولید، این نــرم افزار، از 
برتری های قابل توجهی نســبت به 
معدود نمونه  های خارجی مشــابه 
برخوردار است و در عین حال برای 
ایرانی و منطبق  کاربرد متخصصان 
با ضوابط ســازمان برنامه و بودجه 
در برآورد هزینه پــروژه ها طراحی 

گردیده است. 
 وضعیت صادرات محصولات 

شرکت شما چگونه است؟ 
نرم افــزار ISIX بــا چشــم انداز 
بین  الملــل  حــوزه  در  صــادرات 
طراحی و تولید شــده اســت و هم 
بهتا  رادین همکاران  اکنون شرکت 
در حال انجام مقدمــات لازم برای 
بین الملل  عرضه محصول در سطح 

می باشد. 
 در خصوص مشتری مداری و 
خدمات پس از فروش شــرکت 

توضیح دهید. 
شــرکت رادیــن همــکاران بهتا 
همواره ســعی کرده نیازهای واقعی 
کارفرما و مشتریان خود را مد نظر 
قرارداده و برای پاســخگویی به این 
نیازها، حداکثــر توان خود را به کار 
گرفته اســت. در بخش نــرم افزار، 
برای پشــتیبانی بهینــه از کاربران 
خود، با طراحی یکی از کامل ترین 
افــزاری تحت  نرم  سیســتم های 
عنوان باشگاه مشــتریان و آکادمی 
ISIX، بــا ارائه انــواع محتواهای 
آموزشــی شــامل مقــالات، فیلم 
های آموزشــی، فیلم های کوتاه و 
راهنماهای مختلف مشــتریان خود 
را پشــتیبانی می کنــد. به جرات 
می توان گفت کــه خدمات پس از 
فروش نرم افزار ISIX و متد های 
به کار رفته برای ارائه این خدمات، 
جزء یکی از بهترین سیســتم های 
خدمــات پس از فــروش در داخل 

کشور است.  
 با چه موانع و مشکلاتی در 
مسیر تولید و توسعه شرکت رو 

به رو هستید؟ 

این شــرکت در طول هشت سال 
فعالیت خود، در بســیاری از موارد 
بــا مشــکلات متعددی از ســمت 
ســازمان های دولتی همچون اداره 
دارایی، ســازمان تامیــن اجتماعی 
و ســایر ارگان هــای داخلی مواجه 
زیادی  و هزینه های  اســت  شــده 
بابت ادامــه حیات خــود پرداخته 
این  اگرچــه  اســت. در مجمــوع 
شــرکت تا کنون هزینه های زیادی 
تولید  فنــاوری،  این  ترویــج  بابت 
نرم افــزار ملی و تحقیق و توســعه 
در ایــن زمینه پرداخته اســت، اما 
هیچ گاه کوچک تریــن حمایتی از 
ســمت دولت حتی برای اســتفاده 
از ظرفیت هــای ایــن شــرکت در 
ترویــج فناوری در کشــور دریافت 
نکرده است. این در حالی است که 
شرکتی مشابه ما در کشور انگلیس 
500 هزار یورو کمــک بلاعوض از 

اتحادیه اروپا برای توسعه نرم افزاری 
نماید.  ISIX دریافت می  مشــابه 
امیدارم دولتمردان با توجه به نقش 

بســیار پررنگی که این فناوری در 
کمک  و  اقتصادی  صرفه جویی های 
به اقتصاد مقاومتی در کشــور ایفا 

خواهد کــرد، حمایت بیشــتری از 
ترویج و کاربســت این فناوری در 

داخل کشور به عمل آورند.  
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فعالان صنعت چرم و کفش، صنعت ســنگ و صنایع غذایی ایران 
برای حضور و مشــارکت در 3 نمایشــگاه جهانی معتبر در روسیه، 

ایتالیا و آلمان در ماه های شهریور و مهر پیش رو  آماده می شوند.
 نمایشگاه چرم و کفش مسکو

هشــتاد و یکمین نمایشــگاه بین المللی تخصصی صنعت چرم و 
کفش )Mosshoes 2019( از 19 تا 22 شــهریور 1398 )10 تا 

13 سپتامبر 2019( در مسکو پایتخت روسیه برگزار خواهد شد. 
تولیدکنندگان و فعالان تجارت چرم و کفش برای مشــارکت در 
این نمایشــگاه معتبر بین المللی می توانند با مدیــر مدیر پروژه در 
شرکت سهامی نمایشــگاه ها، آقای آمِلی با تلفن 021-21912651 

تماس بگیرند.
 نمایشگاه سنگ ورونا

 )MARMOMAC( نمایشگاه بین المللی سنگ ورونا – ایتالیا
از 3 تــا 6 مهرماه پیش رو )25 تا 28 ســپتامبر 2019( در شــهر 

ورونای ایتالیا برگزار خواهد شد. 
مدیر این پروژه در نمایشگاه بین المللی تهران آقای رشیدی است 

که فعالان صنعت سنگ علاقه مند به مشــارکت در این رویداد می 
توانند با تلفن 21912940-021 با ایشان تماس بگیرند و اطلاعات 

لازم را کسب نمایند.
 نمایشگاه مواد غذایی آنوگا کلن

نمایشــگاه بین المللی تخصصی مواد غذایی آنــوگا کلن – آلمان 
)Anugo 2019( از 13 تا 17 مهر امسال )5 تا 9 اکتبر 2019( در 

شهر کلن آلمان برپا می شود.
مســئول اجرایی این پروژه در شرکت ســهامی نمایشگاه ها خانم 

مهرعلی بیگی با شماره تلفن 21912568-021 است.

در شهریور و مهر برگزار می شود

وزیر نفت تاکید کرد:مشارکت فعالان ایرانی در نمایشگاه های بین المللی روسیه، ایتالیا و آلمان

نقش محوری نمایشگاه بین المللی
 به عنوان تنها کانال دولتی در رونق تولید

بیــژن نامدار زنگنه وزیر نفت از بیســت و پنجمین نمایشــگاه 
بین المللــی الکترونیک، کامپیوتــر و تجــارت الکترونیک )ایران 
الکامپ 2019( و همچنین نخستین نمایشگاه فرصت های ساخت 

داخل و رونق تولید بازدید کرد.
به گزارش روابــط عمومی و امور بین الملل شــرکت ســهامی 
نمایشــگاه های بین المللی ج.ا.ایران، زنگنه در بازدید از نمایشگاه 
الکامــپ درباره نقش اســتارتاپ ها در رونق تولید اظهار داشــت: 
این موضوع مهمی اســت کــه فرهنگ اجتماعــی و هم فرهنگ 
تکنولوژیکی ما رشــد نماید و هم اینکه شغل برای این گروه ایجاد 
شود چرا که امید زیادی به اســتارتاپ ها جهت اشتغال زایی برای 

قشر جوان در آینده وجود دارد .  
وی افزود: وزارت نفت هم برنامه وسیعی دارد تا از استارتاپ های 

مرتبط با حوزه نفت حمایت جدی بنماید. 

وزیر نفت نقش نمایشــگاه ها و محوریت نمایشگاه بین المللی در 
جهت رونق تولید را نقش محوری دانســت که با توجه به جایگاه 
نمایشگاه بین المللی به عنوان تنها کانال دولتی و اقتصادی دارای 
فضا و مکان مناسب و تخصصی، نقش آن بسیار با اهمیت می باشد.

نیروی  فرمانده  رحیمی  سردار حسین 
انتظامــی تهران بزرگ به همراه ســردار 
محمدرضا مهمانــدار رئیس پلیس راهور 
تهــران بــزرگ و جمعــی از فرماندهان 
نیروی انتظامی با همراهی ســیدابراهیم 
حســینی فرمانده پایگاه مقاومت بسیج 
شرکت سهامی نمایشگاه های بین المللی 
ج.ا.ایران و ســازمان توســعه تجارت و 
نمایشــگاه های  مدیر  آملــی  حمیدرضا 
داخلی شــرکت سهامی نمایشــگاه ها از 
بیست و پنجمین نمایشــگاه بین المللی 

الکامپ بازدید کردند. 
به گــزارش روابــط عمومــی و امور 
بین الملل شــرکت سهامی نمایشگاه های 
بین المللــی ج.ا.ایــران، در ایــن بازدید 
ســردار رحیمــی در جمــع خبرنگاران 
اظهــار داشــت: در نمایشــگاه الکامپ 
امسال علی رغم استقبال بی نظیری که از 

آن به عمل آمده بــا توجه به همکاری و 
هماهنگی خوب به عمــل آمده و تعامل 
مدیریت نمایشگاه بین المللی در برگزاری 
نمایشــگاه الکامپ با پلیس راهور تهران 
بزرگ در بحــث حل معضــل ترافیکی 
مشکل خاصی در طی چهار روز برگزاری 
نداشــتیم و شــاهد کمترین ترافیک و 
مشکلات حمل و نقل شهری بودیم که در 
اینجا می بایســت از نمایشگاه بین المللی 
به دلیل تدبیر درست و برنامه ریزی منظم 

این شرکت تشــکر نماییم و همچنین از 
اهتمام آنان در بهبــود وضعیت عفاف و 
حجاب در هنگام برگزاری نمایشگاه نیز 

تقدیر می گردد.
از  بازدیــد  ضمــن  همچنیــن  وی 
شرکت های استارتاپی حاضر در نمایشگاه 
اعلام داشت که پلیس هم برای حمایت 
از این گروه برنامه ویژه و خاصی دارد و ما 
حمایت نیروی انتظامی را از شرکت های 

استارتاپی اعلام می نماییم.  

سردار حسین رحیمی فرمانده نیروی انتظامی تهران بزرگ:

باهمکاریشرکتسهامینمایشگاهها
مشکلیدرترافیکمحدودهنمایشگاهنداریم

ســومین نمایشــگاه تخصصــی محصولات 
پروتئینــی و صنایــع وابســته با نــام تجاری 
Meatex و با شــعار »هنر ملاقات در صنعت 
گوشــت« از 28 آبان تا پایان یکم آذر ســال 
جاری در نمایشــگاه بین المللــی تهران برگزار 

خواهد شد. 
این نمایشگاه تمام زنجیره تولید، بسته بندی، 
توزیع و فروش انواع گوشــت خــام دام، طیور، 
آبزیان و محصولات فرآوری شــده پروتئینی را 

دربرمی گیرد.
نمایشــگاه Meatex بــه دو بخــش اصلی 
صنعت و محصول تقســیم می شــود که بخش 
صنعت ماشین آلات فناوری و اتوماسیون مرتبط 
با تولید، فرآوری، بسته بندی، توزیع، انبارداری 

و فــروش محصــولات پروتئینــی را شــامل 
می گردد. هــدف اصلی این بخش نمایشــگاه، 
تامین نیاز صنایع ذکر شده داخل کشور توسط 

تولیدکنندگان خارجی و ایرانی است.
دامنه این بخش، گوشت خام کلیه حیوانات 
حلال گوشت و محصولات فرآوری شده آنها را 

دربرمی گیرد که هدف برگزاری آن تامین بازار 
مصرفی کشورهای مسلمان، به ویژه خاورمیانه، 

CIS و اروپای شرقی است.
ایــن نمایشــگاه را شــرکت دروازه تجارت 
فراســو با شــماره تماس 88794036-021 و 

88062338-021 برگزار می کند.

از 28 آبان در نمایشگاه بین المللی تهران برپا می شود

»هنر ملاقات در صنعت گوشت« در Meatex سوم
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The 19th edition of Iran’s 
International Exhibition of 
Building and Construction 
Industry (Iran ConFair 2019) 
kicked off at Tehran Permanent 
International Fairgrounds on 
Sunday.
Over 960 domestic and foreign 
exhibitors from different 
countries including China, 
the UK, Turkey, Italy, Spain, 
UAE, Jordan and the U.S. are 
participating in this year’s 
exhibition, IRIB reported.
Being inaugurated in the 
presence of Iran’s Minister of 
Roads and Urban Development 
Mohammad Eslami and 
Minister of Industry, Mining 
and Trade Reza Rahmani, the 
exhibition aims to provide 
a platform to introduce the 
country’s capabilities and 
potentials in this industry.
According to the organizers, 
several conferences and 
workshops are also scheduled 
to be held on the sidelines of 
the exhibition including some 
specialized panels in the fields 
of ceramic tile, building styling, 

mass builders and modern 
building projects.
The exhibition will wrap up on 
Wednesday July 31 and will be 
open from 10 AM to 6 PM.
Speaking on the sidelines of the 
19th exhibition of the building 
industry on the advantages of 
industrialization in the field 
of construction, Eslami said: 
“Industrialization, in addition to 
time, has an impact on the price 
and quality of utilization.”
“When a house is built at a 
speed, while reducing the 
time, the home price will be 
lowered,” he said.
“At the same time, 
industrialization with respect to 
environmental considerations 
will prevent energy losses, 
which will lead to a reduction in 
the cost of using the building,” 
he added.
Minister of the Road on the 
position of industrialization 
in the National Action Plan 
said: “Over the past decade, 
the construction industry has 
been undergoing a major 
transformation, but for further 
development, we need a 

fundamental change in the 
field of building materials and 
facilities.”
“We need to supply 
manufacturing equipment in the 
industrial building industry,” he 
added.
“I noticed, of course, that the 
products of most booths are 
at the global level, to the point 
where the products of most 
companies are sold and even 
export.
“In order to be able to boost 
industrialization, we needed 
to endorse Chapter 11 of the 
National Building Regulations, 
which, thankfully, changed 
substantially, and the eleventh 
theme would be announced 
soon with new changes aimed 
at supporting industrialization,” 
he said.

Islam pointed to the national 
action plan, saying that 
annually 300 to 350 thousand 
residential units will be built 
by the people themselves, but 
the government intends to 
build 400,000 residential units 
at least annually with a view to 
boosting production.

According to Islam, the 
government plans to 
accelerate the house-winning 
government, while we are 
using industrialization in this 
p rog ram.
“In the current situation, which 
requires energy and resource 
optimization, the traditional 
construction of the end of the 
house and industrialization 
should begin,” he said.

Bahman Hosseinzadeh:

Exhibitions Doorway to Industrializing 
Construction Industry

Chairman of the Board of Directors and Managing Director 
of Iran International Exhibitions Company, in a message 
to housing and construction workers on the occasion of 
the 19th International Building Industry Exhibition, the 
industrialization of the building as a way of responding 
to the demand of the community, increasing the speed of 
construction and quality and reducing prices. The building 
was finished and advised them to use the opportunity to host 
the 19th International Building Industry Exhibition to move 
towards industrialization.
“In the vast country of Iran, construction has become the 
building industry, considering the demand and demand 
for housing and building. This industry is highly regarded 
by the diversity, breadth and possibility of stewardship 
in infrastructure, development and development projects 
in defining the future prospects and advancement of the 
macroeconomic goals of our beloved country. Based on 
the initiative of specialists, contractors, consultants and 
manufacturers of the domestic industry in Astana the basic 
transformation is to achieve sustainable development. 
Moving towards industrialization of the building will meet the 
demand of the community, increase the speed of construction, 
build quality and cost of the building, and promote the level 
of production and establish a balance between supply and 
demand in the market.
In this regard, the role of exhibitions to create opportunities 
for marketing, sales, branding and networking is very 
important, and the international exhibition of building 
industry as an important opportunity to engage and 
collaborate among large businesses with knowledge-based 
companies and startups in a professional environment leads 
to Creating value in the country’s entrepreneurship ecosystem 
and innovation.
According to Dr. Hosseinzadeh, the policy of Iran’s 
international trade fair for Iran’s international exhibitions this 
year will provide support for the wider range of production, 
service and business activists in the country, which will 
ultimately help the country’s economic prosperity. Also, 
according to the Supreme Leader’s words, demand-driven 
exhibitions and the provision of the technology needs of 

major industrial and executive organizations to the big 
university community and domestic students are on the 
agenda of this company. The other policy of the company 
is to assist the active and extensive presence of startups and 
innovative startups as well as knowledge-based companies at 
domestic and international exhibitions, which this exhibition 
follows with its diverse programs.
I believe that the country’s emergence from the current 
situation is reliance on intra-power and, in particular, 
the enormous capacity of internal human resources in 
universities, industries, knowledge-based companies, and 
startups, and the transition from a traditional, resource-
centered economy to the economy, whose pillars are 
technology and innovation. , Should be the key to our actions 
in the governmental and nongovernmental sectors.
To that end, the 19th International Exhibition of Building 
Industry with the aims of introducing the latest achievements 
and new technologies, supporting the production and supply 
of housing; providing scientific and empirical research in 
all areas of the manufacturing industry; smoothing and 
reducing the cost of completion; creating a suitable platform 
for exchange of views. And business and commercial 
interactions in order to enter into contracts.
While expressing my satisfaction at the continuation of 
the exhibition, I am grateful to the executives, associations, 
contributors and public and private institutions that have 
provided the opportunity to host this international event with 
the participation in this exhibition and its products.

19th Building Fair Starts in Tehran
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